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PLE DE L’AJUNTAMENT 

 

 
 
Sessió Ordinària                                                                         Dijous, 31 de març de 2005 
Acta núm. 3                                                                                                                           1a. convocatòria 
 
 
Senyors/Senyores assistents: 
  
Alcalde-President: Sr. DIDAC PESTAÑA RODRIGUEZ 
 
Regidors/Regidores: SR. JOAQUIM BALSERA GARCIA, SRA. LAURA BARRUFET MIRÓ, SR. 
JOSÉ  OBISPO VALLECILLOS, SRA. ANNA Mª BECERRA PEÑA, SR. MANUEL MANIEGA 
PRIETO, SR. VICENTE NAVARRO SIERRA, SRA. Mª TERESA TORRENTS CANO, SR. VÍCTOR 
CARNERO LÓPEZ, SR, JOSE-Ma. MARTIN QUIÑONES, SRA. Mª BRUGUERS JARDÍ 
ANGUERA, SRA. Mª. CARMEN LEÓN RODRÍGUEZ, SR. JOSÉ LLOBET NAVARRO, SR. JOSE-
ANTONIO SÁEZ LÓPEZ, SR. SERGIO ENGLI IZQUIERDO, SR. JAUME GRAU LÓPEZ, SRA. 
EMMA BLANCO ANGUERA, SR. JOSEP Mª. DALMAU NOVELL, SR. F. XAVIER ALAVEDRA i 
AMBRÓS, SR. MARCEL·LÍ REYES I VIDAL, i SR. JUAN ANTONIO HEREDIA HEREDIA. 
 
Funcionaris: 
 
Secretari: Sr. Guillermo de Prada Bengoa. 
Cap del Servei de Secretaria: Sr. Jaume Tutusaus Torrents. 
Interventor: Sr. Gonzalo Bescós Aznar. 
 
 
En el Saló de Plens de l'Ajuntament, situat a la Plaça de Jaume Balmes, s/n, es va reunir el Ple de 
l'Ajuntament el dia trenta -un de març de dos mil cinc, en sessió ordinària, primera convocatòria, 
amb la presidència del Sr. Dídac Pestaña Rodríguez, alcalde-president, concorrent els senyors/les 
senyores que s'esmenten més amunt, assistits pel secretari general, Sr. Guillermo de Prada Bengoa. 
 
Tant al començament com durant tota la sessió es va donar el quòrum d’assistència (1/3 del nombre 
legal) exigit per a la constitució vàlida del Ple, per l’art. 46.2.c) de la Ley de Bases. 
 
I essent les dinou hores, vint-i-cinc minuts, el Sr. alcalde-president, va declarar oberta la sessió. 
 
Es van prendre per unanimitat, llevat d'aquells casos on expressament s'indica altra cosa, els acords 
següents: 

 
 

1 - ACTA SESSIÓ ANTERIOR  
 
Aprovar l’acta de la sessió anterior núm. 2 de data  24 de febrer de 2005.  
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PART RESOLUTIVA DEL PLE 

 
 
 
 

2 - DONAR COMPTE NOMENAMENT DE PERSONAL EVENTUAL 
 
Restar assabentat del nomenament com a personal eventual,  mitjançant decret de l’Alcaldia de Gavà 
de data 23 de febrer de 2005,  de la Sra. Mercè Moseguí Arnau per realitzar les funciones de Suport 
Administratiu al Grup Polític Municipal de CiU. Els efectes d’aquest nomenament han estat  a partir 
del dia 1 de març d’enguany, i el seu règim jurídic és el que preveu els articles 304 i 305 del Decret 
Legislatiu 2/2003 de 28 d'abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya 
 
 

3 - DONAR COMPTE CONTRACTACIÓ LABORAL 
 
Restar assabentat de la contractació, en règim laboral, d’un Tècnic Auxiliar Informàtic (Rafael 
Romero Trujillo), per substituir la Sra. Isabel Martínez Martín de baixa per malaltia, a partir del dia 
7 de març de 2005 i fins que aquesta treballadora es reincorpori al seu lloc de treball al Departament 
d’Informàtica i Noves Tecnologies, d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal al servei de 
les entitats Locals. 
 
 

4 - DONAR COMPTE CONTRACTACIÓ LABORAL 
 
Restar assabentat de la contractació, en règim laboral, d’un Tècnic Auxiliar Informàtic (Marc Bosch 
García), per substituir al Sr. Antonio Blanco González de baixa per malaltia, a partir del dia 2 de 
març de 2005 i fins que aquest treballador es reincorpori al seu lloc de treball a l’Àrea de Seguretat 
Ciutadana, d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal al servei de les entitats Locals. 
 
 
 

5 - DONAR COMPTE CONTRACTACIÓ LABORAL 
 
Restar assabentat de la contractació, en règim laboral, d’un Auxiliar d’Informació (Nuria 
Covadonga Vall-llovera Fraga), per substituir la Sra. Raquel Santiago Rojo de baixa per maternitat, a 
partir del dia 1 de març de 2005 i fins que aquest treballador es reincorpori al seu lloc de treball al 
Punt d’Atenció al Ciutadà, d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal al servei de les 
entitats Locals. 
 
 
 

6 - DONAR COMPTE CONTRACTACIÓ LABORAL 
 
Restar assabentat de la contractació d’interinitat, en règim laboral, d’un Auxiliar de Cementiri (Juan 
Miguel López Escalona), a partir del dia 1 de març de 2005 i fins que es cobreixi la plaça de la 
mateixa categoria, d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal al servei de les entitats 
Locals. 
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7 - RENUNCIA DEL SR. JAUME GRAU LÓPEZ  COM A VOCAL DE  
LA JUNTA DE GOVERN DE L’INSTITUT MUNICIPAL PER A LA 

PROMOCIÓ I ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT (IMPAC) 
 

Disposar el cessament - per renuncia - del Sr. Jaume Grau López com a vocal de la Junta de Govern 
de l'Institut Municipal per a la Promoció i Activació de la Ciutat (IMPAC), en qualitat de regidor de 
l’Ajuntament de Gavà conforme al que s’estableix a l'art. 11 dels estatuts de l'esmentat organisme 
autònom municipal. 
 
 
 

8 - NOMENAMENT SR. JUAN ANTONIO HEREDIA HEREDIA COM A VOCAL DE 
LA JUNTA DE GOVERN DE L’INSTITUT MUNICIPAL PER A LA PROMOCIÓ I 

ACTIVACIÓ DE LA CIUTAT (IMPAC) 
 

Nomenar el Sr. Juan Antonio Heredia Heredia  com a vocal de la Junta de Govern de l'Institut 
Municipal per a la Promoció i Activació de la Ciutat (IMPAC), en qualitat de regidor de 
l’Ajuntament de Gavà conforme al que s’estableix a l'art. 11 dels estatuts de l'esmentat organisme 
autònom municipal. 
 
Atès aquest nomenament i la renúncia a que fa referència el punt anterior de l'ordre del dia 
d'aquesta sessió plenària,  la Junta de Govern de l'IMPAC resta constituïda - pel que fa a regidors/es 
de l'Ajuntament nomenats pel Ple - pels senyors o senyores següents: 
 
  1 - Sra. Ma. Teresa Torrents Cano  (Regidora) 
  2 - Sra. Anna Ma. Becerra Peña  (Regidora) 
  3 - Sr. Víctor Carnero López               (Regidor) 
  4 - Sr. Josep Llobet Navarro   (Regidor) 
  5 - Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (Regidor)    
  6 - Sr. Josep-Ma Dalmau Novell  (Regidor) 
 
 

 
9 - RENÚNCIA DEL SR. JUAN ANTONIO HEREDIA HEREDIA COM A VOCAL DE 

LA JUNTA DE GOVERN DEL PATRONAT MUNICIPAL DE SERVEIS COMUNITARIS  
 

Disposar el cessament - per renúncia - del Sr. Juan Antonio Heredia Heredia  com a vocal de la Junta 
de Govern del Patronat Municipal de Serveis Comunitaris, en qualitat de regidor de l’Ajuntament de 
Gavà conforme al que s’estableix a l'art. 7 dels estatuts de l'esmentat organisme autònom municipal. 
 
Atesa aquesta renúncia, la Junta de Govern del Patronat Municipal de Serveis Comunitaris resta 
constituïda - pel que fa a regidors/es de l'Ajuntament nom enats pel Ple - pels senyors o senyores 
següents: 
 
  1 - Sra. . Laura Brrufet Miró .  (Regidora) 
  2 - Sra. Carmen León Rodríguez.   (Regidora) 
  3 - Sra. Ma. Teresa Torrents Cano. (Regidora) 
  4 - Sr. José Llobet Navarro.  (Regidor) 
  5 - Sr. Marcel.lí  Reyes Vidal   (Regidor) 
  6 – Sra. Emma Blanco Anguera   (Regidora) 
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10 - ACORD DEL PLE DE L'AJUNTAMENT, COM A JUNTA GENERAL DE LA 
SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL PRESTACIÓ DE SERVEIS AL CIUTADÀ, S.A. 
(PRESEC, SA), RELATIU Al CESSAMENT DEL SR. DAVID RODRÍGUEZ MARCOS 
COM A MEMBRE DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE LA SOCIETAT,  I AL 
NOMENAMENT DEL SR.JAUME GRAU LÓPEZ COM A NOU CONSELLER. 

 
PRIMER.- Disposar el cessament – per renúncia - del Sr. David Rodríguez Marcos com a membre 
del Consell d’Administració de la societat municipal PRESTACIÓ DE SERVEIS AL CIUTADÀ, S.A 
(PRESEC, SA), a l’empara del que es preveu a l’art. 9 dels seus Estatuts.  
   
SEGON.- Nomenar per cobrir la vacant produïda  el Sr. Jaume Grau López,  de nacionalitat 
espanyola, nascut a Viladecans el dia 25 de gener de 1976, veí de Gavà, Rambla Pompeu Fabra núm. 
107, B , 1ª, i amb DNI  núm. 44.417.410-V. 
 
El nomenament es fa pel període pendent de complir pel Conseller substituït. La separació podrà ser 
acordada en qualsevol moment per la Junta General (Ajuntament en Ple). El nomenament haurà 
d'ésser acceptat per l’interessat mitjançant compareixença davant el Secretari de l'Ajuntament, amb 
declaració --a més-- de què no està sotmès a cap dels supòsits de prohibició establerts en l'Art. 124 
del Text Refós de la Llei de Societats Anònimes, ni a cap classe d'incompatibilitat, en especial les de 
la Ley 12/1995, de 11 de mayo.  
 
TERCER.- Facultar expressament el President del Consell d'Administració Sr. Vicente Navarro 
Sierra, a més del Secretari del Consell Sr. Joaquín García Lorca conforme als arts. 108.1 i 109.1.a) del 
Reglament del Registre Mercantil, per a procedir a la   l’execució, interpretació  i subsanació dels 
acords adoptats, en especial per a la seva formalització, elevació a instrument públic si s'escau, i 
inscripció  en el Registre Mercantil.  
 
 

 
11 - RATIFICACIÓ DE LA PROPOSTA DE NOMENAMENT D’UN MEMBRE DEL 

CONSELL MUNICIPAL DE LA SOCIETAT DEL CONEIXEMENT 
 
Ratificar, d’acord amb allò que disposa l’article 8.2 del Reglament Marc d’Organització i 
Funcionament dels Consells Municipals de Participació Sectorial, la proposta de nomenament del 
Sr. Leopoldo Sierra Chavez, en representació de la Federació d’Associacions de Veïns de Gavà  i en  
substitució del Sr. Damià Muñoz Moreno, com a membre del Consell Municipal de la Societat del 
Coneixement, òrgan de participació que amb aquesta modificació i a partir d’aquest acord queda 
constituït per les següents persones:  
 
Representants dels Grups Municipals: 
 
Sr. Manuel Maniega Prieto (Grup Socialista). 
Sr. Sergi Engli Izquierdo (Grup Popular). 
Sr. José-Antonio Menacho Molina (Grup d’EuiA) 
Sr. Josep Maria Dalmau Novell (Grup del CiU). 
Sr. Francesc Dorca i Badia(Grup d’ERC). 
Sr. Juan Antonio Heredia Heredia (Grup d’IC). 
 
Representants d’entitats i associacions: 
 
Sra. Anna Miró Sabaté (Societat del Coneixement de la Diputació de Barcelona). 
Sr. Jordi Pericás Torguet (Localret). 
Sr. Josep Ferrer Llop (Universitat Politècnica de Catalunya). 
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Sr. Leopoldo Sierra Chavez (Federació d’Associacions de Veïns de Gavà). 
Sr. Javier Esteban Martín (entitats i associacions de Gavà). 
Sr. Angel Gil Martín (comerciant de Gavà). 
Sr. Joan Ros Campmany (empresari de Gavà). 
Sra. Lorena Díez David (Consell Escolar Municipal). 
Sr. Juan José Gómez Rodríguez (ciutadà de Gavà relacionat amb les NTIC). 
Sra. Anna Isabel Perea de la Calle (ciutadà de Gavà relacionat amb les NTIC). 
 
Veïns i veïnes de Gavà 
 
Sr. Oscar Andreu Mustieles  
Sr. Josep Joaquim Franco Monill 
Sr. Antoni Cortés Adell 
Sra. Adelina Salmerón Moreno 
 
 
 

12 - CRÈDIT AMB LA CAIXA D’ESTALVIS DE CATALUNYA 
PER A FINANCIACIÓ INVERSIONS DE L’ANY 2005 

 
PRIMER.- Contractar amb la Caixa d’Estalvis de Catalunya , dins del programa d’Acció concertada 
de financiació subsidiària de les operacions financeres a formalitzar pels Ajuntaments de la 
província de Barcelona, un préstec per un import de 2.260.000 €, destinat a finançar, en part, les 
inversions contemplades dintre del Pressupost General de la Corporació, aprovat per acords plenaris 
de data 18 de novembre i 23 de desembre de 2004, aprovant la formalització del mateix. 
 
SEGON.- Aprovar el contracte de préstec que ho regula  i que consta en l’expedient, les condicions 
del qual són les següents: 
 

1 Import: 2.260.000 € 
2 Tipus d’interès: EURIBOR trimestral + 0’10% 
3 Comissió d’obertura: 0’10% 
4 Carència d’amortització: 2 anys 
5 Termini d’amortització: 10 anys 
6 Liquidació d’interessos i amortització: trimestrals 

 
TERCER.- Afectar com a garantia específica d’aquesta operació, la participació municipal en tributs 
de l’Estat, en la part proporcional que correspongui, puntualitzant que la quantitat total liquidada 
per aquest concepte en l’exercici 2004 va pujar la quantitat de 7.750.343’37 €. 
 
QUART.- Autoritzar el senyor alcalde o persona en qui delegui  per a resoldre quantes incidències 
poguessin plantejar-se; firmar els documents necessaris; formalitzar l’oportuna operació de préstec, i 
percebre el capital del mateix. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per tretze (13) vots a favor (12 PSC, i 1 IC-
EV-IG), cap en contra i set (7) abstencions (2 PPC, 2 EUiA, 2 CiU i 1 ERC), donant-se per tant el 
vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (20), quòrum que, amb caràcter general, exigeix 
l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l’art. 114.1 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
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13 - ACCEPTACIÓ SUBVENCIÓ DIPUTACIÓ DE BARCELONA 

 
PRIMER.- Acceptar la subvenció de 229.781’76 €, per subsidiar el tipus d’interès del préstec aprovat, 
per finançar, en part, el programa d’inversions de l’any 2005, acollit al Programa de Crèdit Local, 
signat per la Diputació de Barcelona i la Caixa d’Estalvis de Catalunya. Aquesta subvenció ha estat 
acordada per la Diputació de Barcelona en sessió de la Junta de Govern Local celebrada el dia 10 de 
març de 2.005. 
 
SEGON.- Aquesta subvenció de 229.781’76 €, es destinarà, de forma obligatòria i pel seu import 
íntegre, a la reducció del principal del préstec concedit per la Caixa d’Estalvis de Catalunya. 
 
TERCER.- Aprovar el conveni regulador de l’esmentada subvenció per als interessos que figuren a 
l’expedient. 
 
QUART.- Facultar el senyor alcalde o persona en qui delegui per a la firma de l’esmentat conveni 
regulador. 
 
 
 

14 - LIQUIDACIO PRESSUPOST DE L’AJUNTAMENT, PATRONAT DE SERVEIS 
COMUNITARIS, PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS, INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ 

DEL PATRIMONI CULTURAL I NATURAL I DE L’IMPAC 
ANY 2004 

 
AJUNTAMENT 

 
Donar-se per assabentat, segons el que disposa l’article 193.4 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
del Decret de l’Alcaldia de data 8 de març de 2005 pel que s’aprova la Liquidació de l’Ajuntament, 
l’estructura de la qual és la següent: 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (Regles 345-347 I. de C.)  
 
- Drets liquidats nets  36.279.381’05 € 
- Obligacions reconegudes netes - 36.117.152’13 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI 162.228’92 € 
 
- Resultat pressupostari 162.228’92 € 
- Desviacions positives de financiació - 99.205’86 €  
- Desviacions negatives de financiació  - - - - - 
- Despeses financiades amb romanent líquid de Tresoreria 744.389’26 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT (POSITIU)  807.412’32 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA ( Regles 348 -354 I . de C.)  
 
- Drets pressupostaris liquidats durant l’exercici pendents de cobrament 4.943.248’35 € 
- Drets pressupostaris liquidats durant exercicis anteriors 
    pendents de cobrament 2.635.134’70 € 
- Saldos de comptes de deutors no pressupostaris 53.357’99 € 
- Saldos de dubtós cobrament - 135.464’51 € 
 TOTAL..............................................................7.496.276’53 € 
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- Obligacions pendentes de pagament de l’exerici corrent 6.500.389’40 € 
- Obligacions pendentes de pagament d’exercicis anteriors 1.072.227’88 € 
- Devolucions d’ingressos pressupostaris  - - - - - 
- Creditors no pressupostaris  2.331.312’02 € 
 TOTAL..............................................................9.903.929’30 € 
 
- Fons líquids de Tresoreria el 31 de desembre de 2004  3.377.175’72 € 
 
 

R   E   S   U   M  
 
- Fons líquids de Tresoreria  3.377.175’72 € 
- Drets pendents de cobrament  7.496.276’53 € 
 TOTAL............................................................10.873.452’25 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament  - 9.903.929’30 € 
- Romanent de Tresoreria afectat a despeses amb financiació afectada - 99.205’86 €  
 
ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS (POSITIU) 870.317’09 € 
 
- Total drets pendents de cobrament  7.496.276’53 € 
- Total obligacions pendentes de pagament  - 9.903.929’30 € 
- Fons líquids de Tresoreria  3.377.175’72 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL (POSITIU) 969.522’95 € 
 
 
 

PATRONAT MUNICIPAL DE SERVEIS COMUNITARIS 
 

Donar-se per assabentat, segons el que disposa l’article 193.4 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
del Decret de l’Alcaldia de data 7 de març de 2005 pel que s’aproba la Liquidació del Patronat 
Municipal de Serveis Comunitaris, l’estructura de la qual és la següent: 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (Regles 345-347 I. de C.)  
 
- Drets liquidats nets 3.832.946’18  € 
- Obligacions reconegudes netes  3.844.241’66 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI - 11.295’48 € 
 
- Resultat pressupostari - 11.295’48 € 
- Despeses financiades amb romanent líquid de Tresoreria 71.819’39 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (POSITIU) 60.523’91 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA ( Regles 348-354 I.d De C.)  
 
- Drets pressupostaris liquidats durant l’exercici pendents de cobrament 361.940’83 € 
- Drets pressupostaris liquidats durant exercicis anteriors 
    pendents de cobrament 22.428’54 € 
- Saldos de comptes de deutors no pressupostaris 2.931’82 € 
 TOTAL.................................................................387.301’19 € 
 



 8

- Obligacions pendentes de pagament de l’exerici corrent 317.888’45 € 
- Obligacions pendentes de pagament d’exercicis anteriors 68.779’46 € 
- Devolucions d’ingressos pressupostaris  - - - - - 
- Creditors no pressupostaris  163.783’04 € 
 TOTAL.................................................................550.450’95 € 
 
- Fons líquids de Tresoreria el 31 de desembre de 2004  223.673’67 € 
 
 

R   E   S   U   M  
 
- Fons líquids de Tresoreria  223.673’67 € 
- Drets pendents de cobrament  387.301’19 € 
 TOTAL.................................................................610.974’86 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament  - 550.450’95 € 
ROMANENT DE TRESORERIA  (POSITIU) 60.523’91 € 
 
 
 

PATRONAT MUNICIPAL D’ESPORTS 
 

Donar-se per assabentat, segons el que disposa l’article 193.4 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
del Decret de l’Alcaldia de data 7 de març de 2005 pel que s’aproba la Liquidació del Patronat 
Municipal d’Esports, l’estructura de la qual és la següent: 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (Regles 345-347 I. de C.)  
 
- Drets liquidats nets 2.302.798’94  € 
- Obligacions reconegudes netes - 2.332.805’33 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI - 30.006’39 € 
 
- Resultat pressupostari - 30.006’39 € 
- Despeses financiades amb romanent líquid de Tresoreria 61.700’00 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (POSITIU) 31.693’61 € 
 
 
ROMANENT DE TRESORERIA ( Regles 348-354 I . de C.)  
 
- Drets pressupostaris liquidats durant l’exercici pendents de cobrament 32.611’57 € 
- Drets pressupostaris liquidats durant exercicis anteriors 
    pendents de cobrament 823’39 € 
- Saldos de comptes de deutors no pressupostaris 1.850’00 € 
 TOTAL................................................................... 35.284’96 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament de l’exercici corrent 239.587’80 € 
- Obligacions pendentes de pagament d’exercicis anteriors 1.812’36 € 
- Devolucions d’ingressos pressupostaris  - - - - - 
- Creditors no pressupostaris  49.916’42 € 
 TOTAL.................................................................291.316’58 € 
 
- Fons líquids de Tresoreria el 31 de desembre de 2004  288.318’39 € 
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R   E   S   U   M  
 
- Fons líquids de Tresoreria  288.318’39 € 
- Drets pendents de cobrament  35.284’96 € 
 TOTAL.................................................................323.603’35 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament  - 291.316’58 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA  (POSITIU) 32.286’77 € 
 
 
 

INSTITUT MUNICIPAL DE GESTIÓ DEL PATRIMONI CULTURAL I NATURAL  
 

Donar-se per assabentat, segons el que disposa l’article 193.4 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
del Decret de l’Alcaldia de data 18 de febrer de 2005 pel que s’aproba la Liquidació de l’Institut 
Municipal de Gestió del Patrimoni Cultural i Natural, l’estructura de la qual és la següent: 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (Regles 345-347 I. de C.)  
 
- Drets liquidats nets 684.434’64 € 
- Obligacions reconegudes netes - 675.352’56 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI  9.082’08 € 
 
- Resultat pressupostari 9.082’08 € 
- Despeses financiades amb romanent líquid de Tresoreria 18.000’00 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (POSITIU) 27.082’08 € 
 
 
ROMANENT DE TRESOR ERIA ( Regles 348-354 I. de C.)  
 
- Drets pressupostaris liquidats durant l’exercici pendents de cobrament 8.551’06 € 
- Drets pressupostaris liquidats durant exercicis anteriors 
    pendents de cobrament 1.834’38 € 
- Saldos de comptes de deutors no pressupostaris 247’52 € 
 TOTAL................................................................... 10.632’96 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament de l’exerici corrent 44.466’58 € 
- Obligacions pendentes de pagament d’exercicis anteriors 973’20 € 
- Devolucions d’ingressos pressupostaris  - - - - - 
- Creditors no pressupostaris  29.292’27 € 
 TOTAL................................................................... 74.732’05 € 
 
- Fons líquids de Tresoreria el 31 de desembre de 2004  96.015’38 € 
 
 

R   E   S   U   M   
 
- Fons líquids de Tresoreria  96.015’38 € 
- Drets pendents de cobrament  10.632’96 € 
 TOTAL.................................................................106.648’34 € 
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- Obligacions pendentes de pagament  - 74.732’05 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA  (POSITIU) 31.916’29 € 
 
 
 

IMPAC 
 
Donar-se per assabentat, segons el que disposa l’article 193.4 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
del Decret de l’Alcaldia de data 10 de març de 2005 pel que s’aproba la Liquidació de l’IMPAC, 
l’estructura de la qual és la següent: 
 
RESULTAT PRESSUPOSTARI (Regles 345-347 I. de C.)  
 
- Drets liquidats nets 1.739.583’13 € 
- Obligacions reconegudes netes - 1.620.718’64 € 
RESULTAT PRESSUPOSTARI  118.864’49 € 
 
- Resultat pressupostari 118.864’49 € 
- Despeses financiades amb romanent líquid de Tresoreria  - - - - - - - - -   
RESULTAT PRESSUPOSTARI (POSITIU) 118.864’49 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA ( Regles 348-354 I. de C.)  
 
- Drets pressupostaris liquidats durant l’exercici pendents de cobrament 1555.728’17 € 
- Drets pressupostaris liquidats durant exercicis anteriors 
    pendents de cobrament 66.272’66 € 
- Saldos de comptes de deutors no pressupostaris 9.561’58 € 
 TOTAL.................................................................231.562’41 € 
 
- Obligacions pendentes de pagament de l’exerici corrent 132.363’91 € 
- Obligacions pendentes de pagament d’exercicis anteriors 2.447’10 € 
- Devolucions d’ingressos pressupostaris  - - - - - 
- Creditors no pressupostaris  215.554’17 € 
 TOTAL.................................................................350.365’18 € 
 
- Fons líquids de Tresoreria el 31 de desembre de 2004  147.393’85 € 
 
 

R  E   S   U   M   
 
- Fons líquids de Tresoreria  147.393’85 € 
- Drets pendents de cobrament  231.562’41 € 
 TOTAL.................................................................378.956’26 € 
- Obligacions pendentes de pagament  - 350.365’18 € 
 
ROMANENT DE TRESORERIA  (POSITIU) 28.591’08 € 
 
 

---------- 
Es va incorporar a la sessió el regidor Sr. Josep Llobet 

---------- 
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El Sr. Víctor Carnero va fer l’explicació inicial de la proposta, donant compte dels aspectes 
essencials de la mateixa, amb expressió dels resultats corresponents a l’ajuntament i a 
cadascun dels organismes municipals. En aquest sentit, va dir que en tots els casos es 
presentaven romanents positius, i que en el cas de l’ajuntament, es presentava un resultat 
pressupostari de l’exercici positiu per import de 162.228,92 €, un resultat pressupostari 
ajustat positiu de 807.412 €, i un resultat total de tresoreria positiu de 969.522,95 €, dels 
quals 99.205,86 € eren afectats d’inversions i en restarien 870.317,09 € per a despeses 
generals. 
 
Seguidament va fer ús de la  paraula el Sr. Sergi Engli, en nom del PP, el qual va manifestar 
en primer lloc que volia agrair al Sr. Víctor Carnero que hagués presentat els resultats 
pressupostaris tal com havia demanat feia un any. Dit això, el Sr. Engli va manifestar que 
els resultats presentats eren els que més o menys es podien esperar, és a dir, sense 
sorpreses o més detalls, si bé va recordar que, tal i com ja havia indicat l’any passat, hi 
havia patronats i organismes que cada vegada tenien pitjors resultats, i que en aquest 
sentit, feien minvar el nivell de liquidesa d’aquestes entitats, afegint que, en definitiva, es 
tractava d’una situació general. Precisament per això, el Sr. Engli va insistir en el fet que 
d’aquí a no res, es podria arribar al que feia aproximadament un any i mig que venia 
dient, és a dir, que ens trobaríem en la necessitat d’haver de demanar un préstec com a 
conseqüència de greus problemes de liquidesa. Així les coses, el resultat era el que era, 
però el Sr. Engli va acabar la seva intervenció fent un crit d’atenció a l’equip de govern 
pels números resultants. 
 
De la seva banda el Sr. Marcel·lí Reyes, en nom d’ERC, va dir que no calia fer molt èmfasi 
en la proposta, atès que el proper mes de setembre en tornaríem a parlar. Tanmateix, el 
Sr. Reyes va dir que no volia deixar passar l’oportunitat de fer alguns comentaris, i en 
aquest sentit, va dir que li cridava l’atenció el fet del pressupost previst en concepte de 
recaptació per multes de trànsit, de 480.000 €, quan el resultat final havia estat de 
1.080.000 €, la qual cosa evidenciava un càlcul molt poc realista en el moment de 
l’elaboració del pressupost per a l’any 2004, afegint a aquests efectes que l’excés de 
recaptació servia per tapar l’excés previst en altres llocs. En qualsevol cas, va dir el Sr. 
Reyes que l’excés de recaptació en matèria de multes podia arribar a ser preocupant pels 
ciutadans. D’altra banda, i també a causa del nou edifici de l’ajuntament, s’havia disparat 
el consum elèctric, que anava més enllà d’un milió d’euros, o el fet de que encara que els 
patronats tanquessin en positiu, el cert era que, per exemple, a serveis comunitaris el 
tancament era negatiu, si bé es reduïa el romanent que existia anteriorment, afegint que, a 
aquest ritme, no sabia que tal es podria tancar el proper exercici. Però tot i amb això, el Sr. 
Reyes va dir que hi havia partides com eren, per exemple, les de més contingut social, que 
no es gastaven totalment, com eren les d’atenció primària, en les quals es podia veure que 
hi havia un 20 % d’aquest pressupost pendent de gastar, o per exemple les de formació 
d’adults, mentre que en canvi, altres partides de caràcter lúdic com les referents a la Festa 
Major, Sant Nicasi, etc., augmentaven considerablement. D’altra banda, va destacar que el 
Museu de Gavà tenia assignat en concepte de promoció de recerca la quantitat de 6750 € i 
en gastés només 117, era també prou significatiu. Finalment, per tal de ser equànimes, el 
Sr. Reyes va dir que el seu grup saludava el fet que el Bruguers costés menys diners, encara 
que els continuava agradant poc. 
 
Per la seva banda el Sr. Dalmau, en nom de CiU, va dir que la seva intervenció seria molt 
breu, tota vegada que es tractava simplement de donar compte de la liquidació del 
pressupost, i que es tractava a més d’una qüestió purament tècnica, ja que no tenia per 
objecte debatre el pressupost, raó per la qual el debat es faria en el seu moment, que no era 
altra que el proper mes de setembre. 
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En darrer terme, va fer ús novament de la paraula el Sr. Víctor Carnero, el qual va 
manifestar que en aquest punt concret de l’ordre del dia no es feia altra cosa que donar 
compte de diversos decrets de l’Alcaldia de Gavà, i traslladar-los al compte general, el 
qual, previ dictamen de la Comissió Especial de Comptes, es portaria a aprovació 
definitiva el proper mes de setembre, com havien indicat abans els senyors Reyes i 
Dalmau. Per tant, el Sr. Carnero va dir que ara no era el moment d’entrar en l’anàlisi de 
les partides, si bé no podia deixar de fer referència a algunes de les afirmacions fetes amb 
anterioritat. Així doncs, el Sr. Carnero va indicar que, pel que feia a la partida de multes, 
no era més que una estimació, que depenia de com es desenvolupés l’exercici, afegint a 
aquests efectes que darrerament li havien arribat propostes tant de grups polítics com de 
ciutadans demanant una actuació més enèrgica de la Policia Municipal, atès que hi havia 
molts casos d’incivisme i d’indisciplina viària, que calia aturar.  Per altra part, i pel que 
feia a la resta de partides, el Sr. Víctor Carnero va dir que en aquests moments no 
disposava de tota la informació, si bé va dir que ja s’analitzaria en detall en el moment de 
la discussió del compte general.  
 
Finalment, va fer ús de la paraula el Sr. Grau, en nom d’EUiA, el qual va manifestar que a 
la vista de les intervencions anteriors no podia deixar d’intervenir, atès que el tema de les 
multes era una qüestió que ja s’havia plantejat en diverses ocasions per part del seu grup, 
atès que si es feia un seguiment dels darrers tres o quatre anys, el seu creixement era 
exponencial, la qual cosa era una demostració palpable que si l’objectiu de les multes era 
educatiu, el resultat pràctic era que a l’hora de la veritat no havien tingut cap efecte 
pedagògic, la qual cosa pressuposava un fracás de la política de gestió de la via pública, o 
al menys, que no havia servit per res, atès el fet de l’augment continu de la recaptació per 
aquest concepte. A aquests efectes, el Sr. Grau es va plantejar quines serien les alternatives 
existents a aquest problema, fet aquest que, va dir,  potser s’hauria de discutir amb més 
calma, però en qualsevol cas, el Sr Grau va recordar que EUiA havia proposat solucions en 
aquest mateix ple, però que mai s’havien volgut posar en pràctica, indicant en aquest 
sentit que altres ajuntaments havien endegat experiències diverses, posant com a exemple 
el fet que, en alguns d’ells, més que posar la corresponent sanció, donaven la possibilitat 
que aquella persona que havia comès un acte incívic rebés un curs formatiu sobre les 
conseqüències de la seva actitud, de tal manera que amb aquesta forma d’actuar, 
l’infractor es veia obligat a demanar un permís a la feina o perdre un determinat nombre 
d’hores, amb l’afegit que calia constatar a més que l’interessat havia aprofitat 
veritablement el temps de la sessió formativa. En definitiva, el Sr. Grau va dir a, a part de 
les multes, hi havia altres formes d’educar en el civisme, i per tant la crítica al creixement 
exponencial de les multes no ho era per les multes en sí, sinó per la inexistència de cap 
altra alternativa. 
 
Va respondre el Sr. Alcalde, indicant que en cap cas es podia arribar a considerar que les 
multes fossin una font de finançament per l’Ajuntament de Gavà, de la mateixa manera 
que va recordar que el paper de la multa no era un paper educatiu, sinó un paper 
coercitiu, per tal d’evitar que les conductes incíviques es reproduïssin en el futur, 
recordant en aquest sentit que les tensions que es vivien a les ciutats eren molt elevades. 
En tot cas, el Sr. Alcalde va dir que el ritme de les multes seria difícil que podés disminuir, 
llevat que es volgués que no disminuïssin les actituds incíviques. En darrer terme, el Sr. 
Alcalde va dir que, al marge de les discussions puntuals que podien provocar la discussió 
de les liquidacions de l’ajuntament i dels organismes autònoms, la qüestió important a 
destacar era, una vegada més, després de molts anys seguits en el mateix sentit, que les 
liquidacions s’havien practicat amb romanents positius, i que, per tant, la salut econòmica 
de l’ajuntament, en el seu conjunt, era prou bona. 
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15 - PLA ESPECIAL DE LA RAMBLA 
(Tram entre c/ d’Antoni Gaudí i Carretera C-245)  

(Aprovació provisional) 
 
PRIMER.- Estimar parcialment l’al·legació presentada pels Srs. Marcel·li Reyes i Vidal i Josep 
Campmany i Guillot, en representació del grup d’Esquerra Republicana de Catalunya, (RE. 3623 de 
14-3-05), i la del Sr. Josep Maria Guasch Gras, (RE. 2938 de 1-3-05), i desestimar les al·legacions 
presentades pels Srs. Josep Llobet Navarro, José Antonio Sáez López i Sergio Engli Izquierdo, en 
representació del Grupo Municipal del Partit Popular de Catalunya, (RE. 2965 de 2-3-05 i RE. 3237 
de 7-3-05), la del Sr. Borja Dosal Roiz, (RE. 3576 de 14-3-05) i la de Maria Teresa Comas Zamora, 
(RE. 3577 de 14-3-05), en relació al “Pla Especial de la Rambla, (tram entre c/ d’Antoni Gaudí i 
Carretera C-245)”, aprovat inicialment per la Junta de Govern Local de 1 de febrer de 2005, en base 
als l’informes que consten a l’expedient i que s’incorpora al present acord, en aplicació de l’art. 89-5 
de la Llei 30/1992, de 26 de novembre de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
Procediment Administratiu Comú. 
 
SEGON.- Aprovar provisionalment el “Pla Especial de la Rambla, (tram entre c/ d’Antoni Gaudí i 
Carretera C-245)”, en el que s’han inclòs les modificacions no substancials establertes a l’informe 
dels Serveis Tècnics Municipals. 
 
TERCER.- Remetre’l a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona (Av. Josep Tarradellas, 2-
6, 08029 Barcelona), als efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per disset (17) vots a favor (12 PSC, 2 EUiA, 
2 CiU i 1 IC-EV-IG), cap en contra i quatre (4) abstencions (3 PPC i 1 ERC), donant-se per tant el 
vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (21), quòrum que, amb caràcter general, exigeix 
l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l’art. 114.1 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 

---------- 
 

El Sr. Vicenç Navarro va fer una explicació inicial de la proposta, indicant que s’havien 
acceptat parcialment les esmenes presentades pel grup municipal d’ERC, les presentades  
títol particular pel Sr. Josep Mª Guasch Gras, així com el fet que també s’havien tingut en 
compte les al·legacions presentades per l’Associació de Veïns del barri del Centre, i les 
presentades pel grup municipal de CiU en la darrera comissió informativa, indicant a 
aquests efectes que el que avui es portava la ple era la proposta d’aprovació d’un pla 
especial, l’àmbit del qual comprenia des de la Rambla de Ga và en l’espai comprés entre 
l’Avinguda Gaudí i la C-245, inclosos els xamfrans dels carrers que desembocaven a la 
Rambla, i les places de Jaume Perich i Batista i Roca. Així mateix, el Sr. Vicenç Navarro va 
dir que l’esmentat pla tenia dos objectius: d’una banda, modificar la tipologia viària de la 
Rambla, n el sentit de modificar les característiques circulatòries que tenia avui dia, 
transformant-la en un carrer per a vianants,; i d’altra, augmentar la capacitat 
d’estacionament temporal, derivada de la supressió d’aproximadament 110 places 
d’aparcament de zona blava, al mateix que crear noves places d’aparcament 
d’estacionament pemanent a la zona de la plaça Batista i Roca. Al mateix temps, va dir que 
les implicacions que es derivaven d’aquest pla especial eren dues: la primera, l’execució de 
dos projectes, un d’ells encara en fase de redacció, que s’aprovaria ben aviat, i la segona, 
un projecte que estava en fase d’adjudicació, afegint que el primer projecte corresponia a 
l’execució del vial de la Rambla com a vial per a vianants, i el segon, la realització d’una 
gran aparcament de vehicles a la plaça Batista i Roca, en un nombre aproximat d’uns 330 
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vehicles. Finalment, el Sr. Navarro va dir que la Rambla hauria perdut el sentit de 
connexió que tenia entre la C-245 i la Carretera de Begues, i per què el cobriment i 
posterior urbanització de la riera de Sant Llorenç, hauria permès connectar directament 
les zones nord i sud de Gavà, fent innecessària la consideració de la Rambla com un vial 
de connexió entre aq uestes dues zones. A més, va dir que la proposta també es podia 
justificar pel fet que es considerava necessari reforçar el caràcter cívic-social de la Rambla 
com a punt de trobada pels ciutadans de Gavà, i també, finalment, pel fet que calia la 
construcci ó d’un gran pàrking, capaç de cobrir dues necessitats fonamentals: la primera, 
cobrir les necessitats temporals derivada de la supressió de les places en règim de zona 
blava existents en aquest indret, així com també les derivades del fet que en aquesta zona, 
per les característiques de les edificacions existents no hi havia masses places d’aparcament 
en en el subsòl. Finalment, el Sr. Navarro va dir que en l’expedient hi havia tota la 
justificació jurídica que permetia considerar el subsòl com a bé patrimonial, i en la seva 
conseqüència, que aquest podés ser objecte d’alienació. Per altra part, el Sr. Navarro va fer 
una especial significació del fet de la supressió de la circulació de vehicles per la Rambla, i 
la necessitat de possibilitat l’encreuament de la Rambla pels carrers adjacents, la qual cosa 
comportava el fet de direccionar el trànsit cap a la riera de Sant Llorenç, a través del carrer 
Concòrdia, respecte de la qual es modificava el sentit de circulació actual, a l’igual que en 
el cas del carrer Gaudí, que passava a ser de doble direcció, entre el carrer de Sant Nicasi i 
la riera de Sant Llorenç, utilitzant-se al mateix temps les zones adjacents a la Rambla com 
a zones de prioritat invertida, especialment ateses les necessitats de càrrega i descàrrega. 
Per això, la proposta es podia concretar en cinc punts: la modificació del caràcter 
circulatori de la Rambla, passant a convertir-se en una via cívica, d’ús exclusiu per a 
vianants; l’autorització i per a la utilització del subsòl com a estacionament a la plaça 
Batista i Roca, sense modificar l’ús actual de la superfície, de zona verda; restituir 
l’alineació sud del carrer Viladecans, situant-la en el llindar de les parcel·les 66-68; 
autoritzar l’ús temporal de l’antic edifici de l’Àrea de Serveis Personals, sempre que se’n 
mantingui la propietat municipal i l’ús administratiu; i el manteniment dels xamfrans 
existents.      
  
Acabada la intervenció del Sr., Navarro, va fer ús de la paraula el Sr. Marcel·lí Reyes, en 
nom d’ERC, el qual va dir que aquests dos projectes exemplificaven la manera de veure i 
entendre l’organització urbana de Gavà, en el sentit de que la Rambla passaria a ser una 
via únicament per a vianants, i després la necessitat d’ubicar un aparcament en aquesta 
zona, aspectes aquests respecte dels quals ERC n’havia arribat a parlar en el seu propi 
programa electoral. Ara bé, al marge de que s’havien acceptat algunes de les al·legacions 
formulades pel seu grup municipal, el Sr. Reyes va manifestar que la manera en que 
s’havien resolt les restants, creava més dubtes dels que s’havien plantejat inicialment. 
Certament, sense entrar a considerar l’impacte que aquestes obres comportarien pels 
veïns, qüestions com les referents a la mobilitat o el trànsit no estaven ben resoltes, donant 
una sensació d’una certa improvisació, i a més, els veïns no havien rebut una informació 
massa clara del que es pensava fer, llevat d’informació molt genèrica mitjançant el 
Bruguers. Finalment, el Sr. Reyes va dir que l’inici d’aquest projecte alteraria de manera 
important la vida dels veïns, al menys mentre duressin les obres, insistint en la necessitat 
d’estudiar l’impacte d’aquestes sobre la vida dels gavanencs, des de la circulació, a la 
pèrdua d’espais lúdics, de restauració, d’oci, la creació de nous fluxus de circulació dins de 
la població, et., la qual cosa feia que tot plegat existissin dubtes sobre el grau de patiment 
que haurien de suportar els veïns d’aquests indrets, que potser seria bastant elevat, la qual 
cosa obligava a plantejar el fet de sinó hagués estat millor iniciar aquests projectes un 
després l’altre, i no els dos al mateix temps. (25:36)      
 
Per la seva banda el Sr. Josep Mª Dalmau, en nom de CiU, va començar la seva intervenció 
indicant que en termes generals, el seu grup estava d’acord amb la vianalització de la 
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Rambla, ja que comportava una millora important de la qualitat de vida dels nostres 
ciutadans, atès que comptarien amb una nova zona de lleure, sense sorolls, fums, etc., és a 
dir, amb molta menys contaminació atmosfèrica i acústica; a més, es disposaria d’una 
xarxa de clavegueram separatiu, mitjançant la instal·lació de dos col·lectors més, a part del 
que ja existeix al mig de la Rambla, amb una millora realment important d’aquest servei; i 
la vegada, la vianalització d’aquest espai ajudaria a potenciar el comerç de la zona. Així 
mateix, el Sr. Dalmau va manifestar que estava d’acord amb els articles 3 i 4 de la 
normativa del pla, que contemplaven el fet d’exonerar l’obligació de reservar l’aparcament  
en el propi edifici a construir, llevat que el terreny donés front a un altre carrer, de tal 
manera que això podria donar lloc a l’existència de més locals comercials a la Rambla, 
potenciant un sector econòmic tant important a la nostra ciutat. Ara bé, a la vegada que el 
Sr. Dalmau va ressaltar les virtuts del projecte, va dir també que aquest tenia els seus punts 
negatius, indicant en aquest sentit que el seu grup estava en contra de que les obres del 
nou aparcament al subsòl de la plaça Batista i Roca, comencessin simultàniament amb les 
obres de vianalització de la Rambla, atès que aquest fet podria donar lloc a una seriosa 
manca de llocs d’aparcament en aquest indret durant l’execució de les obres, afegint que ja 
era prou coneguda la Posició de CiU respecte de la necessitat d’avançar les obres de 
l’aparcament. D’altra banda, i pel que feia a la mobilitat, el Sr. Dalmau va dir que ha 
havien avançat en la comissió informativa que no veien massa clar els nous sentits de 
circulació al carrer Concòrdia i al carrer Gaudí, la qual cosa podria donar lloc a un certa 
disbauxa, i més quan pel que semblava, aquesta era una qüestió encara no resolta 
definitivament. En aquest sentit, el Sr. Dalmau va dir que, per exemple, els vehicles 
procedents de Viladecans i de la Riera de Sant Llorenç que volessin anar fins a l’estació de 
RENFE, haurien d’anar a la rotonda de Fortià Casanovas / Àngela Roca, i en aquí, fer un 
canvi de sentit, la qual cosa, afegida a l’important nombre de vehicles que utilitzaven 
aquesta rotonda procedents dels carrers adjacents, podria donar lloc a problemes de 
circulació importants en les hores punta. A més, i pel que feia als aspectes ambientals, el 
Sr. Dalmau va manifestar que des d'aquesta perspectiva, consideraven del tot correcte el 
projecte presentat, si bé va considerar que calia estudiar la possibilitat d’establir un carril-
bici, per tal d’impedir el que en aquests moments succeir a l’illa de vianants, en la qual les 
bicicletes circulaven per on volien, havent-se produït ja més d’un problema per aquesta 
qüestió. Així mateix, el Sr. Dalmau va dir que seria un bon moment per fer una actuació 
integrada amb el parc del la Torre Lluch, i per tant, seria una qüestió a analitzar amb 
caràcter preferent, i a més, el Sr. Dalmau va dir que atès que l’obra afectaria moltes 
persones, seria interessant posar a disposició dels veïns i veïnes de la Rambla i de totes 
aquelles altres persones interessades, una oficina “ a peu d’obra” o un lloc concret on 
atendre totes aquelles suggeriments o reclamacions que tinguessin per convenients. 
Finalment, el Se. Dalmau va dir que seria bo que l’equip de govern tingués present que els 
petits comerciants patirien molts perjudicis econòmics durant el termini d’execució de les 
obres, indicant en aquest sentit que caldria estudiar la manera de que aquests perjudicis 
fossin els més lleus possibles, fet aquest difícil, però respecte del qual caldria treballar-hi 
amb una certa intensitat, afegint que si ell mateix fos un petit comerciant, estaria prou 
preocupat com per demanar una atenció especial. 
 
Per la seva part el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, va dir que el seu grup municipal hi 
estava completament d’acord, si bé tenia tot un seguit de suggeriments a formular de cara 
al bon desenvolupament de l’obra. En aquest sentit, el Sr. Grau va dir que, evidentment, 
l’ús cívic i ciutadà es veuria molt potenciat, i a més, que quan s’acabés l’obra, hi haurien 
més places d’aparcament, aspectes aquests que calia valorar molt positivament, però al 
mateix temps, des del punt de vista de la sostenibilitat, va dir que ja havia manifestat en la 
comissió informativa que l’errada material detectada en el projecte, referent al fet que no 
hi hauria xarxa separativa, era una errada que calia corregir, atès que en la seva opinió no 
era racional que en un país mediterrani com el nostre, en el qual les pluges es 
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concentraven uns pocs dies a l’any, i que a més, acostumaven a ser torrencials, ja era de 
per sí irracional que no s’hagués planificat mai, però encara ho era molt més el fet que 
avui dia no es planifiqués la ciutat en funció d’aquesta realitat climatològica, ja que en 
països que tenien un règim de precipitacions molt més continu i moderat al llarg de l’any, 
ja ho tenien previst, recollint les aigües pluvials per tal de destinar-les a diferents usos com 
neteja viària, parcs i jardins, o bé com a mínim per evitar les avingudes o inundacions, 
freqüents d’altra banda al nostre terme municipal. Així mateix,, i pel que feia a la qüestió 
de la mobilitat sostenible, el Sr. Grau va dir que encara que era cert que a Gavà estàvem 
molt millor que a altres municipis, també ho era el fet que encara ens quedava molt camí 
per recórrer, indicant que es podria aprofitar aquest projecte per tractar qüestions com 
per exemple la mobilitat en bicicleta, indicant en aquest sentit que caldria marcar un 
carril-bici per l’eix de la Rambla, a l’igual que caldria aprofitar l’ocasió per si es volia que 
el sector de l’estació de RENFE i la parada de l’autobús de la C-245 fos utilitzada com a 
zona intermodal de transports, calia potenciar també el Gavà bús, millorant la seva 
freqüència actual. Per altra banda, i pel que feia als aspectes participatius d’aquest pla 
especial, el Sr. Grau va dir que es podrien formular moltes objeccions, si bé calia ressaltar 
que per la tramitació seguida, el procés participatiu havia estat molt limitat, fins el punt 
que les persones que no eren veïnes del sector o que no tenien algun negoci o comerç a la 
Rambla, no havien estat consultades, indicant a aquests efectes que ell mateix, usuari diari 
de la Rambla però amb el seu domicili a la part alta de la mateixa, ningú li havia preguntat 
com a ciutadà, que en pensava del projecte. Per això va insistir en que el procés 
participatiu no havia estat pas el millor, afegint que potser hagués calgut esperar al consell 
de la ciutat per tal de valorar el projecte.  A més, el Sr. Grau va fer esment de dos punts 
crítics que calia significar molt especialment, ja que requerien d’una solució urgent, útil i 
eficaç, ja que sinó, en cas contrari, es podria produir amb molta facilitat un caos 
circulatori. El primer, feia referència al punt d’intersecció entre el c/ Gaudí i la Rambla, 
que si ja avui dia era complicat, atesa la presencia de diversos centres educatius en la zona, 
fet aquest que provocava petits col·lapses en determinats moments, especialment a 
l’entrada i sortida de les escoles, es podria arribar a complicar seriosament amb la 
remodelació proposada. El segon punt era l’accés  l’estació de RENFE, des de la rotonda 
situada al capdavall de la riera de Sant Llorenç fins el semàfor de la Rambla, també 
especialment crític, fins el punt que no trobar-se una bona solució, el col·lapse podria 
arribar des del semàfor situat a Viladecans que connecta amb l’autovia, fins pràcticament 
l’encreuament amb el pàrking de camions de Gavà. Finalment, el Sr. Grau va reiterar que 
estava molt d’acord amb el projecte, llevat dels matisos apuntats, recordant al mateix 
temps que a la ciutat de Gavà hi havia altres barris, respecte dels quals aquest ajuntament 
no s’havia plantejat mai portar a terme projectes emblemàtics o actuacions urbanístiques 
importants, reclamant en aquest sentit que l’equip de govern tingués present aquests altres 
llocs a l’hora der inversions importants en obra pública. 
 
Seguidament va fer ús de la paraula el Sr. Heredia, en nom d’IC-EV, el qual va manifestar 
que estava convençut, a l’igual que ho estava tothom, que qualsevol obra d’aquestes 
característiques, per la seva magnitud, afectaria als veïns i ocasionaria determinades 
molèsties, però que a la vegada, un cop acabades, esdevindrien un gran espai ciutadà i 
comercial, de la mateixa manera que estava convençut que els tècnics municipals 
trobarien les solucions adients per resoldre els problemes que aquest projecte podés 
plantejar, tant durant la seva execució com després. Així  mateix, el Sr. Heredia va fer 
referència al fet que el projecte havia estat participatiu, atès que s’havia exposat 
detalladament als veïns de la Rambla, afegint que de ben segur que es trobarien fórmules 
per tal de fer-lo arribar a la resta de ciutadans. 
 
Per la seva banda el Sr. Sáez, en nom del grup municipal del PPC, va dir que el sentit del 
seu vot seria l’abstenció, la qual cosa no volia dir que no estiguessin a favor del projecte, 
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atès que més aviat el contrari, el que pensava el seu grup era que havia arribat el moment 
d’afrontar una obra tant important com aquesta. En aquest sentit, el Sr. Sáez va dir que el 
que lamentava el PPC era el fet de no haver arribat a un acord amb l’equip de govern a 
propòsit d’aquest pla, ja que totes les propostes presentades havien estat rebutjades, quan 
el cert era que, en la seva opinió, haguessin millorat de manera important el projecte, 
contribuint a un millor benestar dels ciutadans de Gavà. En aquest sentit, el Sr. Sáez va dir 
que entre les propostes rebutjades, calia esmentar la referent al fet de demanar, a l’igual 
que al carrer Sant Isidre, un tram de prioritat invertida, de tal manera que es podés 
conciliar el pas dels vianants i el dels vehicles, amb la finalitat de mantenir el contacte de la 
zona central de Gavà amb l’estació de rodalies, harmonitzant l’encreuament amb la illa i 
mantenir el pas de vehicles amb direcció cap a la ctra. Sta. Creu de Calafell, fixant el carril 
dret de la Rambla com de prioritat invertida. Així mateix, el Sr. Sáez va manifestar que 
proposaven el tancamen t del pas als vehicles en dies o èpoques especials, com era el cas 
dels diumenges i festius, o l’estiu, aconseguint d’aquesta manera un espai completament 
per ús exclusiu dels vianants, si bé es permetria el pas dels veïns als seus respectius 
immobles. A més, encara que potser no era necessari, el Sr. Sáez va dir que calia realitzar 
un estudi de mobilitat, encara que només fos per conèixer la repercussió d’aquest projecte 
en el trànsit rodat al nostre municipi, ja que el seu grup tenia seriosos dubtes respecte de 
la viabilitat del pla en aquests aspectes, ja que consideraven que la solució proposada per 
l’equip de govern, no farà més que agreujar i congestionar el trànsit de vehicles per 
algunes zones de la nostra ciutat, a més que estaven convençuts que simultanejar les obres 
de l’aparcament subterrani i les de vianalització de la Rambla, en lloc de fer-ho d’una 
manera ordenada, d’acord amb el calendari d’etapes proposat pel PPC, podria arribar a 
suposar un problema afegit per tots els ciutadans, els quals veurien disminuïdes les 
possibilitats d’aparcament en aquest indret. Per altra banda, i en últim terme, de la 
mateixa manera que en el cas del Pla Especial de la Rambla es contemplava una millora 
del clavegueram, el PPC havia proposat una ampliació del pla, comprensiu de la reforma i 
millora del parc de la Torre Lluch, amb una especial cura de, entre d’altres, la restauració 
del parc i del seu arbrat, la plaça central, els jocs, les pintures, la pavimentació, les zones 
verdes, etc. 
 
A continuació va interven ir novament el Sr. Navarro, el qual  va dir que per tal de 
contestar d’una manera general a totes les intervencions que s’havien fet amb anterioritat, 
va dir que l’equip de govern considerava que la conversió de la Rambla en una zona 
completament al servei dels vianants, en cap cas hauria d’entorpir ni dificultar de manera 
greu el trànsit entre la zona nord i la zona sud de Gavà, atès que avui dia hi havia 
alternatives raonables, possibles i fins i tot infrautilitzades, com era per exemple la Riera 
de Sant Llorenç, via absolutament capacitada per a aquesta finalitat. En qualsevol cas però, 
el Sr. Navarro va dir que la conversió de la Rambla en una artèria d’us exclusiu dels 
vianants va dir que comportaria canvis culturals urbans molt importants, en benefici 
evidentment de tots els ciutadans. A aquests efectes, el Sr. Navarro va manifestar que per 
les característiques de la nostra ciutat, i  en atenció a la seva mida, permetia amb tota 
normalitat ser recorreguda a peu, sense necessitat d’haver d’utilitzar un vehicle llevat de 
casos molt excepcionals. A més, la qüestió de la mobilitat no es podia fonamentar només 
en el vehicle privat, afegint que aquests darrers anys l’ajuntament havia fet un esforç 
important pel acostar el transport públic a totes les barriades, sense perjudici de que 
encara hi havia algunes qüestions a resoldre, però que en un futur pròxim, els nostres 
ciutadans es podrien moure per la ciutat amb absoluta normalitat, sense necessitat d’haver 
d’acudir al transport privat, ja que seria possible, per exemple, comunicar l’estació de 
RENFE amb qualsevol lloc de la ciutat en un termini raonable de temps. Certament, el 
Gavà-bus tenia una freqüència de pas pel casc urbà de trenta minuts, aproximadament, si 
bé el Sr. Grau demanava una freqüència de pas de vint minuts, diferència de temps que 
potser no era excessivament rellevant, encara que ens hi hauríem d’acostar en el futur.  
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D’altra banda, el Sr. Navarro va dir que tant la Policia Municipal com un estudi de 
mobilitat que s’havia encarregat, analitzarien en detall tots aquests aspectes, i 
especialment, que els ciutadans de Gavà podessin accedir a l’estació de RENFE des de 
qualsevol lloc de la ciutat amb els mínims inconvenients. Per altra part, i pel que feia a 
l’elaboració del pla especial, el Sr. Navarro va indicar que aquesta figura de planejament 
permetia regularitzar els xamfrans de la Rambla, possibilitant al mateix temps la 
desafectacció del subsòl de la plaça Batista i Roca, de cara a la construcció d’un 
aparcament municipal, afegint que amb tota probabilitat, potser no hagués estat necessari 
el pla especial per portar a terme la vianalització de la Rambla, ja que amb un projecte 
d’obra municipal ordinària n’hi hagués hagut prou. Tot i amb això, el Sr, Navarro va dir 
que els dos projectes havien estat àmpliament comentats, indicant al mateix temps que 
s'estava en un procés participatiu que havia començat amb l’explicació dels aspectes 
essencials dels mateixos als grups polítics, havia seguit amb explicacions detallades a 
l’Associació de Veïns del barri del Centre i amb la Federació d’Associacions de Veïns, 
després amb els comerciants, i prosseguiria amb explicacions a tots els veïns de la Rambla, 
afegint que el consideraven molt vàlid. A més, si bé és cert que tal com s’havia indicat pels 
portaveus la realització de les obres en dues fases podia tenir certs avantatges, també era 
cert que la realització dels dos projectes en un mateix àmbit temporal permetria que a 
finals de novembre de l’any 2006 l’aparcament ja estès acabat i en funcionament, i les 
obres de vianalització pràcticament enllestides, afegint que una obra d’aquesta magnitud, 
realitzada en dues fases, comportaria un enrenou massa important per a la nostra ciutat 
durant un termini molt llarg de temps, amb un perjudici evident pels ciutadans de la 
Rambla i pel comerç.  Així mateix, el Sr. Navarro va manifestar que es podia constatar que 
el projecte de vianalització de la Rambla i de l’aparcament comptava amb el suport de tots 
els grups polítics, tot i les reserves que s’havien formulat, enca ra que potser el grup 
municipal del PPC era el que més reticències havia formulat respecte del projecte, fins el 
punt que pràcticament n’havia plantejat un de diferent, amb un carril de baixada per la 
Rambla, però que trencava amb la proposta del projecte de convertir a la Rambla en un 
únic espai al servei de tots els ciutadans. 
 
De la seva banda el Sr. Joaquim Balsera, com a portaveu de l’equip de govern, va dir que el 
seu grup es sentia molt congratulat de poder portar aquest punt al ple de l’Ajuntament de 
Gavà, ja que es tractava d’un projecte molt important per a la nostra ciutat, així com 
manifestar la seva satisfacció pels posicionaments adoptats per tots els grups municipals, 
especialment aquells que recolzaven el projecte com un projecte de ciutat, i no 
exclusivament com un projecte d’un barri de Gavà, un projecte al servei de tots els 
gavanencs. Així mateix, va dir que els tranquil·litzava molt el fet de poder comptar amb 
un consens tant important, no només dels diversos grups municipals, amb totes les 
reserves que es volessin, sinó també amb el suport majoritari dels sectors implicats davant 
d’aquest nou model, que representava no només un canvi molt important, sinó també un 
model que implicava una imaginació de futur, de transformació d’aquest gran eix de la 
ciutat en un gran eix cívic, que ha d’esdevenir, conjuntament amb l'illa del centre, el gran 
centre comercial i de lleure de la nostra ciutat. Certament, va dir el Sr. Balsera, es tractava 
d’un projecte valent i d’una aposta molt arriscada, i en aquest sentit, va assenyalar que no 
els estranyava la posició del PPC, atès que era la posició que menys arriscava. Tot i amb 
això, el Sr. Balsera va dir que compartia les inquietuds manifestades pels diversos grups, 
com per exemple les qüestions relatives al carril-bici, o les referents als perjudicis que es 
podrien ocasionar als comerciants de no estar molt atents durant l’execució del projecte, 
qüestions aquestes que evidentment caldria analitzar, de la mateixa manera que també 
s’havia previst l’oficina d’atenció al ciutadà, o la nova campanya de participació, si bé va 
fer un esment especial de la inversió que haurien de realitzar les persones afectades 
directament pel projecte, fonamentalment els botiguers, inversió en temps i en paciència, 
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a l’igual que li passa a qualsevol ciutadà quan arregla la seva casa, afegint que en tot cas 
aquesta inversió s’hauria de traduir finalment en un espai comercial de primer ordre a la 
nostra ciutat, i per tant, en un benefici qualitativament i quantitativa molt important. En 
darrer terme, el Sr. Balsera va dir que no li agradaria acabar la seva intervenció sense 
indicar que, en la seva opinió, tot i que s’havia demanat l’execució del projecte en dues 
fases, posició legítima i fins i tot lògica que havia estat manifestada per algun grup 
municipal, pensava que no es podia sotmetre el centre de Gavà a 36 ó 40 mesos d’obres, 
considerant en aquest sentit que el que s’hauria de fer es intentar acabar el més 
ràpidament possible les obres de continuada referència, per la qual cosa calia fer la 
suficient confiança als tècnics municipals, tècnics prou competents, com així ho havien 
mosrat en altres ocasions, per portar endavant una planificació acurada de les obres, i així, 
ocasionar les menors molèsties als ciutadans.  
 
De la seva banda, el Sr. Vicenç Navarro va voler puntualitzar que, en referència a 
l’anterior al·lusió que s’havia fet a la Torre Lluch, es tractava d’un espai annex a la Rambla, 
que en la seva opinió no calia incorporar al pla especial, atès que quan així es consideri 
convenient, es podrà fer una actuació en profunditat, però en aquests moments, estava  al 
marge del pla especial. A més, hi havia un especial interès per part de l’equip de govern en 
periodificar les actuacions que s’haurien de portar a terme, afinant el temps d’execució al 
màxim possible, per a què el comerç i els usuaris de la Rambla patissin el menor impacte 
possible, i al mateix temps, donant la màxima informació de les obres previstes, per dies i 
per setmanes, en l’oficina de reclamacions, per a què tothom podés planificar 
adequadament les seves activitats. Així mateix, i pel que feia als usos que serien 
admissibles a la Rambla, i en especial, pel que feia al carril-bici, el Sr. Navarro va dir que 
per l’equip de govern era molt important que els usos de la Rambla fossin racionals i 
adequats a aquest nou eix cívic, fent compatibles els diversos usos amb l’ús principal de 
passeig i de lleure, i en aquest sentit s’estava treballant molt seriosament des dels serveis 
tècnics municipals. 
 
De nou va fer ús de la paraula el Sr. Dalmau, el qual va manifestar que atesa la voluntat de 
l’equip de govern de resoldre adequadament les qüestions plantejades de de l’oposició, no 
hi havia dubte que, finalment, les obres projectades serien un èxit per a la nostra ciutat. 
 
 
De la seva part, el Sr. Grau va fer referència novament a la qüestió de la mobilitat, indicant 
a títol d’exemple, que quan el Gavà-bus feia el circuit urbà venint des de Ca N’Espinós o 
des de  la Sentiu, travessant la Carretera a Santa Creu de Calafell, i finalment travessava la 
via del tren per anar a Gavà-Mar, es podia constatar com per la riera de Sant Llorenç, 
donada la seva capacitat, el bus circulava perfectament, si bé calia tenir en compte que 
quan tot el trànsit de la Rambla es desplacés cap a la riera de Sant Llorenç, de ben segur 
que deixaria de ser tant ràpida, de tal manera que si l’autobús no incrementa la seva 
freqüència, el temps d’espera ja no seria el mateix, i per tant, podria conduir a l’efecte 
contrari, és a dir, que la gent optés pel vehicle privat, la qual cosa comportaria encara, de 
ben segur, més lentitud pel Gavà-bus, entrant així en un cercle viciós de difícil sortida. 
Però pel contrari, si s’augmentés la freqüència del bus, segur que ens portaria a l’efecte 
contrari. Per això, va dir el Sr. Grau, calia tenir en compte totes les possibles variables. 
Així mateix, i pel que feia a la participació, el Sr. Grau va dir que volia felicitar a l’equip de 
govern, per què al menys tenien clar que la participació començava per la informació, atès 
que eren coses diferents; una cosa era informar- va dir el Sr. Grau- i una altra la 
participació, que era donar la paraula a la gent abans de prendre la decisió. Doncs bé, en el 
nostre cas, el cert era que l’equip de govern havia pres la decisió, i després s’havia posat a 
informar. Finalment, el Sr. Grau va dir que respectava la decisió de fer les dues obres 
conjuntament, entenent que podia tenir algun avantatge, en especial pel que feia al temps 
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d’execució del projecte, si bé estava pràcticament convençut que a l’hora de la veritat, 
seria molt menys molest pels veïns la seqüenciació de les obres, fent en primer lloc 
l’aparcament, si bé això tindria l’inconvenient que les obres no es podrien inaugurar 
abans de les eleccions del 2007, la qual cosa era un inconvenient de la major importància. 
 
Va fer ús novament de la paraula el Sr. Balsera, indicant que sense ànim de polemitzar 
amb el Sr. Grau, i en relació al fet d’haver felicitat a l’equip de govern pel tema de la 
informació, va indicar que el projecte de la vianalització de la Rambla era una decisió de 
govern, la qual comportava molts riscos, afegint però que l’oficina que es pensava crear es 
devia al fet que un membre d’una associació veïnal, durant una reunió amb diverses 
associacions, havia posat sobre la taula l’oportunitat de la seva creació, la qual cosa 
evidenciava que la participació funcionava a la nostra ciutat, si bé la decisió de vianalitzar 
la Rambla havia estat una decisió de govern, sense perjudici de que la voluntat de la gent 
podés millorar el projecte. En qualsevol cas, el Sr. Balsera va indicar que, al marge del que 
va qualificar com a “dogmatisme participatiu” del Sr. Grau, l’equip de govern considerava 
que l’àmbit de participació atorgat havia estat més que suficient, al menys fins ara. 

 
 
 

16 - DESIGNACIO ADMINISTRACIO ACTUANT PLA ESPECIAL RAMBLA 
(tram entre c/ d’Antoni Gaudí i Carretera C-245 

 
PRIMER.- Assignar, en aplicació de l’art.  23 de la Llei 2/2002, de 14 de març, d’Urbanisme, a 
l’empresa de capital íntegrament municipal Gavanenca de Terrenys i Immobles, SA (GTI, SA) la 
condició d’Administració actuant del Pla Especial de la Rambla (tram entra c/ d’Antoni Gaudí i 
Carretera C-245). La condició d’Administració actuant comporta l’exercici de totes les competències 
legalment previstes per aquest supòsit, tret l’aprovació dels instruments de gestió i dels projectes 
d’urbanització. 
 
SEGON.- Determinar que GTI, SA. com Administració actuant, té els drets i obligacions establertes 
al Pla Especial, i en concret l’obligació d’executar les obres previstes al punt 8.3.2. de la Memòria. 
 
TERCER.- Publicar el present acord al Diari Oficial de la Generalitat. 
 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per catorze (14) vots a favor (12 PSC, 1 
ERC i 1 IC-EV-IG), cap en contra i set (7) abstencions (3 PPC, 2 EUiA i  2 CiU), donant-se per tant 
el vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (21), quòrum que, amb caràcter general, exigeix 
l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l’art. 114.1 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 

---------- 
 

Després de l’explicació detallada de la proposta per part del Sr. Vicenç Navarro, va fer ús 
de la paraula el Sr. Jaume Grau, en nom d’EUiA, el qual va manifestar que el seu grup no 
considerava necessari que fos GTI qui gestionés el projecte, indicant que tampoc s’hi 
oposarien, raó per la qual el sentit del seu vot seria l’abstenció. 
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17 - PROPOSTA DE RESOLUCIÓ PRESENTADA PER GRUP MUNICIPAL D’ERC, 
RELATIVA A LA  MODIFICACIÓ DEL PLA D’ACTUACIÓ URBANÍSTICA 
MUNICIPAL DE GAVÂ PER A L’ESTABLIMENT DE POLITIQUES D’HABITAT GE PER 
A JOVES 

 
La Proposta d’acord que figurava en aquest punt de l’ordre del dia de la sessió no va resultar 
aprovada atès que va obtenir sis (6) vots a favor (1 ERC, 3 PPC i 2 CiU), tretze (13) en contra (12 
PSC i 1 IC-EV-IG) i dues (2) abstencions (EUiA). 

 
---------- 

 
El Sr. Alcalde va puntualitzar inicialment que la present proposta de resolució, relativa a la 
modificació del Programa d’Actuació Urbanística Municipal, en ordre a l’establiment de 
polítiques d’habitatge per als joves, havia estat formulada pel grup municipal d’ERC, si bé 
la mateixa havia estat informada negativament en el sí de la comissió informativa, sense 
que s’hagués formulat una proposta alternativa. 
 
La part resolutiva de la proposta deia textualment el que segueix: 
 

Primer.- L'Ajuntament acorda modificar el Programa d’Actuació Urbanística Municipal 
(PAUM) de Gavà per incloure, dins del capítol 7 de la memòria del PAUM, la següent 
secció: 
 
7.4.3. Establiment de polítiques d’habitatge per a joves 
 
L’Ajuntament, en el marc del PAUM, 
 
1.- Elaborarà un Pla local d’habitatge públic que inclogui totes les tipologies d’habitatge: 
el lloguer, la rehabilitació i la compra. 
 
2.- Implantarà polítiques d’intermediació especifiques per a joves, i participarà 
especialment al programa de “Borsa Jove d’Habitatge” impulsada per la Secretaria 
General de Joventut de la Generalitat de Catalunya. 
 
3.- Apostarà en favor de la construcció d’habitatges socials, en col·laboració amb altres 
administracions, tenint en compte les diferents necessitats dels grups que les han 
d’ocupar: joves o gent gran, persones soles o famílies, persones amb disminucions 
físiques, persones amb situació d’exclusió social i/o laboral, etc 
 
4.- Afavorirà la rehabilitació i millora dels habitatges, així com la seva accessibilitat 
establint línies d’ajuda, tot facilitant les gestions per sol·licitar les ajudes a altres 
administracions. 
 
5.- Redreçarà el model urbanístic de Gavà per cercar un model de cohesió social i de 
desenvolupament sostenible, evitant la construcció massiva i desproporcionada. 
 
Segon.- Comunicar aquest acord a la premsa local, comarcal i nacional, així com a la 
ciutadania del nostre municipi. 

 
Seguidament, va fer ús de la paraula el Sr. Reyes, en nom d’ERC, el qual va indicar que la 
seva intervenció seria molt breu, indicant a aquests efectes que aquesta proposta de 
resolució s’havia presentat el dia 9 d’aquest mes, i per tant, ho havia estat amb una 
setmana d’antelació a l’aprovació del PAUM per part de l’ajuntament. Dit això, el Sr. 
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Reyes va dir que la Direcció General de la Joventut havia posat en marxa en dates recents 
el Pla d’habitatge jove, i que per tant, a la vista del mateix, va assenyalar que seria bo que el 
PAUM incorporés en el seu apartat 7 tot un seguit de polítiques d’habitatge per a joves, 
més enllà de les referències genèriques que sobre habitatge es contenien en dit instrument 
de planejament. En aquest sentit doncs, atès que el Pla afectava directament a un col·lectiu 
molt nombrós de la nostra població, va insistir en el fet de que era molt important establir 
polítiques en aquest sentit. 
 
De la seva banda el Sr. Grau, en nom d’EUiA, va manifestar que havien tingut 
coneixement de la proposta amb la convocatòria de les sessions de les comissions 
informatives i el ple, i per tant, no havien tingut temps per poder valorar adequadament la 
proposta. Així mateix, va dir que el títol de l’apartat nou que es volia introduir en el punt 
7.4.3 del PAUM, potser no reflectia prou bé el contingut dels cincs apartats que venien a 
continuació, indicant a més que denotava una certa improvisació. Tot i amb això, el Sr. 
Grau va dir que tenia una coincidència pràcticament total amb ERC respecte de la 
necessitat de desenvolupar polítiques actives a Gavà i amb contingut real i seriós de cara 
als joves, si bé també era cert que no deixava de ser una mica redundant el fet que ja es 
parlar d’aquesta qüestió durant el ple d’octubre, amb motiu de  l’aprovació provisional 
del PAUM, de la mateixa manera que també era cert que EUiA havia presentat una 
proposta en relació a la necessita t d’endegar polítiques d’habitatge pels sectors més 
desfavorits , afegint que algunes de les propostes ara formulades ja s’havien plantejat en el 
seu moment per EUiA, i d’aquí la redundància en aquesta qüestió. Per això, el Sr. Grau va 
dir que estava d’acord amb els continguts de la proposta formulada per ERC, però no 
acabava d’entendre la seva formulació en aquests moments. Per això, tot i que no podien 
votar en contra, advertien algunes contradiccions que els feien ser cautelosos, i per tant, la 
posició d’EUiA seria l’abstenció, llevat d’algun aclariment posterior que els fe reconsiderar 
la seva posició inicial. 
 
A continuació va fer ús de la paraula el Sr. Dalmau, en nom de CiU, indicant que el seu bo 
seria favorable a la proposta, atès que en el ple del 25 de novembre del 2004, el seu grup ja 
havia fet unes propostes similars, en el sentit d’incloure en el PAUM determinats aspectes 
relacionats amb les polítiques d’habitatge per a joves, com per exemple el fet que si amb 
posterioritat al lloguer d’un habitatge, un jove tenia la possibilitat d’accedir a la propietat 
d’aquest habitatge, que es tinguessin en compte les quantitats anticipades en concepte de 
lloguer. Per això, i amb independència del pla d’habitatge esmentat pel Sr. Reyes, el Sr. 
Dalmau va reiterar que el vot del seu grup municipal seria afirmatiu. 
 
De la seva banda el Sr. Heredia, en nom d’IC-EV, va dir que el seu grup municipal votaria 
en contra de la proposta, tot i respectar el pla d’habitatge impulsat des de la Direcció 
General de la Joventut, indicant en aquest sentit que el PAUM ja recollia sobradament 
propostes d’habitatge adreçades als joves i altres col·lectius de Gavà, com per exemple el 
de les dones maltractades o la gent gran. Per aquest raó doncs, el Sr. Heredia va dir que el 
seu grup votaria en contra de la proposta, tot i recalcar el seu suport al Pla d’habitatge 
jove. 
 
Per altra banda el Sr. Sáez, en nom del PPC, va dir que votarien a favor de la proposta 
formulada pe ERC, atès que estaven d’acord amb el fons, encara que va recordar que ja fa 
uns mesos que s’havia discutit això mateix en aquest ple, i a més, entre les propostes del 
PPC a propòsit del PAUM, n’hi havia algunes de semblants en relació als joves. 
 
Seguidament va fer ús de la paraula el Sr. Navarro, el qual va dir que el grup municipal del 
PSC votaria en contra de la proposta formulada, recordant que el PAUM feia escassament 
dues setmanes que havia estat aprovat definitivament, raó per la qual, semblava una mica 
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precipitat que tot just després de dita aprovació, ja s’hagués de portar a terme una 
modificació puntual del mateix, i més quan el propi PAUM  ja incorporava la inquietud 
municipal per tal de desenvolupar polítiques d’habitatge pels col·lectius esmentats, i en 
especial pels joves. Tot i amb això, el Sr. Navarro va dir que no volia simplement quedar-
se amb el no de l’equip de govern, sinó que volia anar una mica més lluny, en el sentit de 
que l’equip de govern està compromès amb els problemes dels habitatges pels joves, que 
no calia incloure-ho en el PAUM, atès que una política d’habitatge es podia fer també al 
marge del mateix, i que en tot cas, l’equip de govern portaria a terme el planejament que 
fos necessari per tal de cobrir les necessitats d’habitatge dels joves i d’aquests altres 
col·lectius. Així mateix, i en relació al punt 5 de la proposta, que feia referència a la 
necessitat de redreçar el model urbanístic, el Sr. Navarro va dir que el model urbanístic de 
la nostra ciutat ja estava prou redreçat, i havia contribuït a cohesionar socialment la 
nostra ciutat, i l’havia  convertit en una ciutat altament sostenible. Per això, el Sr. Navarro 
va dir que no entenien la presentació d’aquesta proposta, quan se sabia amb quasi bé total 
seguretat que la discussió de la proposta es faria amb posterioritat a l’aprovació definitiva 
del PAUM. 
 
A continuació, va tornar a fer ús de la paraula el Sr. Reyes, el qual va indicar en relació a la 
segona afirmació del Sr. Navarro que entre les seves dots, no estava precisament la de la 
clarividència, indicant a aquests efectes que el canvi substancial que s’havia produït entre 
l’aprovació del PAUM i el dia 9 de març, era que el pla d’habitatge pels joves s’havia posat 
en marxa; i en segon lloc, per tal de tranquil·litzar EUiA, el Sr. Reyes va manifestar que 
feina tenia en poder recordar els seus propis papers, i que ara només li caldria haver de 
recordar el que deien els demés, afegint que la qüestió del copy-right, com ja havia indicat 
en una ocasió al Sr. Heredia, no era precisament una de les qüestions que considerés 
especialment important. Tanmateix, i per la tranquil·litat d’EUiA, el Sr. Reyes va 
manifestar que la possible incongruència del text era deguda al fet que aquest provenia de 
les joventuts d’ERC, i per tant, era possible que aquesta proposta podés circular per altres 
municipis. 
 
Finalment, va fer ús de la paraula el Sr. Grau, el qual va manifestar que qui havia presentat 
la proposta era el grup municipal d’ERC, insistint en tot cas que no podien votar en 
contra, però que per la forma de presentació, el temps, el redactat, etc., així com el fet de 
no comentar-la amb ningú, i fins i tot, el fet de que era una mica difícil de creure que 
ningú hagués recordat que ja s’havia presentat una proposta similar per part d’EUiA, feia 
una mica difícil de creure la versió del Sr. Reyes. 
 
Finalment, va fer ús de la paraula el Sr. Balsera, indicant que més aviat semblava un debat 
entre EUiA i ERC, a propòsit de qüestions tals com les de la clarividència o el copy-right, 
però que en qualsevol cas, mentrestant, l’equip de govern havia fet habitatge per a joves, 
ho portaven en el programa electoral i ho continuarien fent, de tal manera que com a 
equip de govern, seguirien insistint en aquesta línia de cara al futur. 

 
 

18 - PROPOSTA DE RESOLUCIÓ PRESENTADA PER GRUP MUNICIPAL D’ERC, 
RELATIVA A LA INTEGRACIÓ DE L’AJUNTAMENT DE GAVÀ EN EL CONSORCI 
PER A LA PROTECCIÓ I GESTIÓ DELS ESPAIS NATURALS DEL DELTA DEL 
LLOBREGAT  

 
La Proposta d’acord que figurava en aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser retirada pel Sr. 
Marcel·lí Reyes. 
 

---------- 
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El Sr. Alcalde va dir que la proposta presentada per ERC també havia estat informada 
negativament en la comissió informativa, sense que hi hagués una proposta alternativa. 
 
A continuació el Sr. Reyes, en nom d’ERC, va indicar que enllaçant amb el debat que 
s’acabava de produir, calia recordar que el 1998, molt probablement abans que el Sr. Grau 
milités a EUiA, ERC ja havia presentat al Parlament de Catalunya una proposta per què es 
creés un consorci de cara a la protecció d’aquesta zona, i a aquests efectes, entenent que es 
tractava d’una matèria que havia de passar pel ple, entenent que l’ajuntament havia fet el 
que se li demanava, i apel·lant al mateix temps al consens que s’havia produït en la comissió 
informativa, va dir que retirava la proposta.           

 
 
 
 

PART DEDICADA AL CONTROL I FISCALITZACIÓ 
DELS ÒRGANS DE GOVERN  

 
 

 
PRECS I PREGUNTES 

 
En el torn de Precs i Preguntes, el Sr. Alcalde va dir que no  hi havia cap una pregunta formulada 
durant la passada sessió ordinària que encara restés per contestar, per la qual cosa es va procedir 
directament a contestar els precs o preguntes que, prèviament i per escrit presentat més de vint i 
quatre hores d’antelació, havien estat formulats pel diferents regidors o grups amb municipals. Tot 
seguit es reflecteix a l’acta el contingut dels formulats i, si s’escau, de les corresponents respostes. 
 
El primer Grup Municipal a qui el Sr. Alcalde va donar la paraula per començar a formular els precs 
o preguntes prèviament anunciats per escrit, va ser el Grup Popular.  
 
Efectivament, el regidor i portaveu d'aquest grup, Sr. Llobet, va ser qui va començar aquest torn, 
dient que, davant que el govern de l’Estat havia obert un període de regularització d’immigrants 
il·legals per tal de normalitzar la seva situació, i atenent que aquest procediment havia de comptar 
amb un control per part de les administracions per garantir el seu correcte funcionament, el PPC 
pregava que l’Ajuntament informi, d’ençà que es va iniciar el procés de regularització d’immigrats 
impulsat pel govern de l’Estat, el nombre de persones que han demanat quelcom document, ja sigui 
certificat d´empadronament o altre per poder-se acollir a aquesta regularització i si l´Ajuntament du 
a terme quelcom control per tal de garantir que aquests empadronaments s’ajusten el número 
màxim de persones permeses a les  cèdules d’habitabilitat per cada habitatge, si es que es porta cap 
tipus de control.  
 
Per part de l'Equip de Govern va contestar  el Sr. Maniega dient que des del 7 de febrer (data que va 
iniciar-se el procés de normalització de treballadors i treballadores immigrants) i fins el 29 de març, 
hi havia hagut 442 demandes de certificats de residència. Cal aclarir – va afegir - que aquesta dada 
reflecteix el volum total de certificats en les dates esmentades, independentment de la nacionalitat de 
la persona sol·licitant. D’altra banda i en les mateixes dates, s’han tramitat 29 sol·licituds per acollir-
se al procediment de reagrupament familiar i/o arrelament. Respecte el prec per tal que aquests 
certificats d’empadronament s’ajustin al número màxim de persones permeses a les cèdules 
d’habitabilitat per cada habitatge, cal aclarir d’entrada, que  el Padró és el registre administratiu que 
pretén reflectir el domicili on resideixen les persones que viuen en un municipi. Les seves dades 
constitueixen prova de la residència en el municipi i del domicili habitual en el mateix. La missió del 
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Padró, per tant, a Gavà i a la resta de municipis, va dir finalment, és constatar el fet de la residència 
en un municipi, i no mecanisme de control en relació als residents. 
 
 
 
En un segon prec el PP, el Sr. Engli, davant una situació d’urgència ocurreguda aquest passat cap de 
setmana (en concret la inundació per aigües fecals de diversos locals propers al nostra Ajuntament) 
havien pogut saber que, dins la nostra localitat, no existeix un servei públic per a situacions 
d’emergència a fí d’obtenir dades com els plànols d’un edifici i la xarxa de clavegueram. Per això, 
pregava l’Equip de Govern creï un servei públic d’atenció al ciutadà durant els festius i caps de 
setmana, que permeti el recolçament de l’administració pública local en situacions d’emergència 
com l’asssenyalada. 
  
Va contestar en aquesta ocasió el Sr. Víctor Carnero, qui va dir que el Pla de Protecció Civil 
Municipal preveia un protocol d’actuació amb indicació de persones i responsabilitats en el cas de 
les possibles emergències que es puguin produir en l’àmbit local. El cas que plantejava el Sr. Engli  es 
tractava – digué - d’una avaria domèstica produïda dins d’un edi fici privat on la supervisió, control i 
reparació correspon als titulats del mateix. Respecte al servei d'atenció ciutadana, va dir que la 
Policia Municipal prestava el servei d’atenció al públic les 24 hores dels 365 dies de l’any.  
 
Acabada la contestació va demanar novament la paraula el Sr. Engli, que li va ser atorgada  pel Sr. 
Alcalde tot i que pregant-li que fos breu. El regidor del PPC va dir que tant sols volia precisar que, en 
el cas que havia esmentat, la necessitar d’obtenir informació – i més concretament un plànol – 
s’havia plantejat en el primer moment, en el que es desconeixia si el problema estava en el terreny de 
la comunitat de propietaris o en la via pública, sent per aquesta raó que el que es demanava era un 
plànol del clavegueram públic. Per la seva part, el Sr. Víctor Carnero va dir que l’avaria estava en 
terreny particular i el que es demanava era un plànol de l’edifici, del que moltes vegades no disposa 
l’Ajuntament bé perquè es tracta d’edificis antics bé perquè han estat objecte de modificacions no 
comunicades. En qualsevol cas, va afegir, si es tracta d’una avaria de la ret pública d’enllumenat o 
clavegueram, l’actuació mai la pot portar a terme - o s’autoritza a que la porti a terme - un 
particular, sinó que cal avisar als serveis municipals corresponents, en aquest cas a la Policia 
Municipal, perquè avisin l’empresa encarregada per l’Ajuntament de fer la reparació.  
 
 
 
En  un altre, també del PPC, també el Sr. Engli i en representació de l’esmentat grup municipal, 
davant el volum de queixes dels veïns de Gavà sobre l’actitud de la Policia Municipal a l’hora 
d’amonestar en temes relacionats amb l’incivisme d’alguns veïns de la nostra vila respecte als 
excrements d’animals domèstics no recollits per llurs propietaris, i havent una ordenança clara sobre 
el tema, pregava l’Equip de Govern assenyali a la nostra Policia Municipal la necessitat de fer 
acomplir aquesta ordenança multant a qui correspongui, a fi de permetre no haver de caminar per 
Gavà havent de mirar el terra.  
              
Igualment va contestar aquest prec del PPC el Sr. Víctor Carnero dient que es precediria a donar les 
instruccions pertinents als responsables de la Policia Municipal per tal de fer un seguiment més 
acurat, estant prevista una nova campanya de sensibilitza ció i control en els propers mesos. 
 
El també regidor del PPC Sr. José Antonio Sáez va intervenir, per tal d’exposar que en el Punt 
d’atenció al ciutadà de l’Ajuntament de Gavà es rebien i enregistraven les consultes, queixes i 
suggeriments del ciutadans que es formulaven bé per correu electrònic o bé mitjançant una trucada 
al telèfon 900663388. Amb la finalitat de poder conèixer els problemes i inquietuds dels nostres 
veïns, i davant la manca d’informació sobre aquest tema, el PPC formulava el prec que l’E quip de 
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Govern facilités al Grup Popular setmanalment una relació dels motius de les denuncies, queixes i 
suggeriments rebudes en aquest punt d’atenció al ciutadà.  
 
Va contestar per l'Equip de Govern el Sr. Maniega dient que el Punt d’Atenció al Ciutadà rep els 
suggeriments formulats pels ciutadans i les ciutadanes de Gavà a través dels diferents canals de 
comunicació: presencialment, per escrit, per telèfon, per correu electrònic i a través del Portal. Un 
cop rebudes, va dir, són lliurades des del PAC als departaments responsables del tema 
corresponent.Ara bé, va afegir, la petició que ens formula implicaria una gestió i un seguiment 
específic per tal de poder comptar amb un document setmanal que recollís tots els motius de 
queixes i suggeriments  que presenta la ciutadania pels diferents canals esmentats. Una gestió que 
necessitaria de personal que dediqués una part important del seu temps a confeccionar 
setmanalment aquests informes, una dedicació que actualment no és factible. Creiem que cal 
prioritzar, per damunt de tot, el treball per aconseguir que la comunicació entre la ciutadania, 
l’Ajuntament sigui fluïda i el més eficaç possible. D’altra banda, cal recordar – digué finalment - que 
els regidors i les regidores, tal com indica el nou Reglament Orgànic Municipal poden consultar el 
registre de les queixes que rebi el Síndic Municipal de Greuges. 
 
 
 
Finalment, el Sr. Engli, també en nom del Grup Municipal del Partit Popular, va exposar que, amb 
data 23/09/03, un veí de Gavà havia presentat davant el nostre Ajuntament escrit de reclamació per 
danys provocats en la seva propietat per causa de les obres realitzades d’asfaltat en el carrer dels 
Brucs, en concret esquerdes en les parets, brutícia i problemes en la porta del garatge per haver 
quedat la calçada a l’alçada del mateix, amb el perill d’inundació que això comporta (nº de entrada 
11255). Onze mesos després, i donada la manca de resposta per part dels organismes pertinents, va 
dir el Sr. Engli, aquest veí es va presentar davant els tècnics d’urbanisme els quals li informen que 
aquest escrit s’ha perdut i serà necessari presentar un altre, cosa que fa amb data 31/08/04 (nº 
d’entrada 12279). Des de llavors, l’única resposta que ha rebut ha estat un informe tècnic de data 
14/10/04 on s’afirma que no és el primer cas, que els danys són certs, però no se li proposa una 
solució. I fins aquí – va dir - la història d’aquest cas (18 mesos ja des de la presentació de l’escrit). 
Per tot això, preguntava: 1.- Té l’equip de Govern constància de que s’hagi produït aquesta situació 
de pèrdua d’escrits entrats en el registre general? És una cosa habitual?. 2.- després de 18 mesos 
aquest veí no ha rebut una resposta satisfactòria per part de l’ens que va iniciar les obres 
provocadores dels danys que han donat peu a la reclamació patrimonial consegüent. En quina 
situació està l’expedient de la mateixa? Haurà d’esperar el nostre veí a que els murs caiguin (a qué 
em recorda aixó?), o se l’inundi el garatge per a que l’administració actuï?  
                                                                               
Va contestar el Sr. Vicente Navarro dient  que, en aquest cas concret es tenia constància de la pèrdua 
de la instància, tot i que no era habitual la pèrdua d’instàncies  entrades pel Registre general. I va 
afegir que la tramitació de l’expedient per reclamació patrimonial es trobava en fase d’audiència de 
l’empresa constructora. Pretenem –va dir el Sr. Navarro- que un cop realitzades totes les 
tramitacions i audiències corresponents, aquest cas obtingui una resolució en sentit positiu o 
negatiu depenent dels aclariments que es realitzin. 
 
 
 
Acabat el torn corresponent al PPC, es va iniciar el torn d' EUiA. 
 
 I així la Sra. Emma Blanco, en un primera intervenció, va dir que, atès que  ja feia més d’un any que 
des d’EUiA s’havia sol·licitat informació sobre l’estat de la Borsa de Voluntariat de Gavà, 
concretament en una pregunta del 26 de Novembre de 2003 (amb registre d’entrada 14.246); atès 
que la resposta de l’equip de govern va ser que la Borsa de Voluntariat de Gavà no es trobava activa, 
però que s’estava en procés d’elaboració d’un nou projecte de gestió que es presentaria en un breu 
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termini; atès que ja havien passat 15 mesos, sense que s’hagi presentat aquest nou model de 
voluntariat a la ciutat, ni s’hagi dut a terme cap actuació pel que fa a la promoció del fenomen del 
voluntariat a Gavà; i atesa, finalment, la importància que té per a la ciutat l’existència d’una borsa de 
voluntariat, per la seva funció com a instrument per a la participació dels ciutadans i les ciutadanes 
en la manifestació dels interessos socials i de solidaritat en benefici de la comunitat, EUiA 
sol·licitava: - Que l’Equip de Govern dugui a terme les gestions necessàries per activar la borsa de 
voluntariat de Gavà amb la major brevetat possible. Aquesta borsa estaria emmarcada dins el Servei 
Català del voluntariat. - Que es dugui a terme una campanya de difusió i promoció de la borsa de 
voluntariat de Gavà, publicitant al conjunt de la ciutadania la creació de la mateixa, així com 
animant als ciutadans i les ciutadanes de Gavà a participar en la mateixa, donada la seva 
importància. - Que es duguin a terme de forma periòdica jornades de formació per als voluntaris i 
les voluntàries. Aquestes jornades han de permetre una formació inicial, tant en els valors i principis 
que representa el voluntariat com en les responsabilitats, compromisos i dinàmiques que suposa. – I 
que la gestió d’aquesta borsa de voluntariat de Gavà vagi a càrrec del patronat de Serveis 
Comunitaris,  
 
 
Va respondre la Sra. La ura Barrufet dient que, com sempre, la proposta arribava tard. L’Ajuntament 
de Gavà, va dir, tal i com es va comprometre en el seu moment, treballa en la potenciació del 
voluntariat, ja sigui a través de la creació d’una borsa, que n’és una opció, ja sigui  a través del disseny 
de programes concrets a impulsar a través de la fórmula de voluntariat. Experiències en aquest sentit 
– va afegir - ja es venen desenvolupant a la nostra ciutat. És el cas de la campanya de joguines 
coincidint amb les festes d’hivern. En aquests moment s’està procedint a realitzar entrevistes a 
persones individuals que han mostrat la seva predisposició per a realitzar tasques de voluntariat, a fi 
i efecte d’anar emplenat la borsa de persones voluntàries a la nostra ciutat. Per altra banda, des de 
determinats departaments s’estan dissenyant nous serveis a la ciutadania a ser oferts a través de 
persones voluntàries. S’està treballant, digué finalment, tal i com era el nostre compromís, i la tasca  
de veritat important no s’acaba en la creació d’una borsa de voluntariat, tal i com postula  el Prec,  
sinó que la tasca consisteix en la seva dinamització, i en el disseny dels serveis més adequats a ser 
oferts sota aquesta fórmula, fet que – digué - no queda recollit en l’escrit que ens ha remés.  
 
Acabada la contestació va demanar novament la paraula la Sra. Blanco, que també li va ser atorgada  
pel Sr. Alcalde pregant-li que fos breu. La regidora d’EUiA va dir que si, com afirmava la Sra. 
Barrufet, ja estaven en marxa tots aquest projectes, ta l vegada el que mancava era informar a la 
ciutadania, perquè si no els coneixerien la regidora i alguns pocs més. La Sra. Barrufet va respondre 
que això no era veritat, ja que s’havia informat a la ciutadania, a les AA de VV, s’estava informant 
des de la Biblioteca, etc., assegurant que de tots els serveis s’informa als possibles usuaris. 
 
 
 
El Sr. Grau, passant a una altra qüestió, va dir que l’edifici de l’Ajuntament de Gavà no disposava 
d’un Pla d’Emergències, amb les seves corresponents pautes d’actuaci ó, degudament senyalitzat i 
visible per a totes les persones que utilitzen l’edifici de l’Ajuntament, ja sigui de manera habitual o 
be ocasional. Per tant, atesa la importància de disposar d’aquest Pla d’Emergències perfectament 
senyalitzat, amb un protocol d’actuació en cas de que es produeixi qualsevol emergència, com per 
exemple un incendi, per tal de garantir al màxim la seguretat de totes aquelles persones que utilitzen 
les instal·lacions de l’Ajuntament, va sol·licitar l’Equip de Govern: Que l’Ajuntament de Gavà es doti 
d’un Pla d’Emergències, seguint allò estipulat en el Decret 1942/1993, reglament d'instal·lacions 
contra incendis, el Decret 241/1994, sobre condicionants urbanístics i de protecció contra incendis 
en els edificis, així com la “Norma Bá sica de Edificación NBE-CPI/96". I que es prenguin les mesures 
oportunes per garantir el coneixement d’aquest Pla d’Emergències per part dels treballadors i 
treballadores de l’Ajuntament, així com de tots i totes els usuaris habituals.  
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La Sra. Anna Becerra, en resposta al prec formulat pel Sr. Jaume Grau, li va informar  respecte a la 
pregunta referent a la “Norma Bàsica de Edificación NBE-CPI/96”, que hi constava en el projecte de 
legalització de l’activitat municipal del nou Ajuntament de Gavà, i que, en compliment de l’art. 20 de 
la Llei de Prevenció de Riscos Laborals  mitjançant la contractació del Servei extern (Mutual 
Cyclops), s’estava elaborant el Pla d’Autoprotecció del nou edifici de l’Ajuntament de Gavà. El Pla 
d’Autoprotecció – va dir la regidora - ha de preveure les emergències que podrien afectar a l’edifici, 
bé com a conseqüència de la seva pròpia activitat (per exemple si s’incendiés un quadre elèctric) o bé 
degut a riscos externs (per exemple si hi hagués una inundació, un incendi forestal o d’altres). El Pla 
consisteix en  un document que defineix les mesures de resposta davant possibles situacions 
d’emergència, amb l’objectiu de disposar d’una eina que vetlli per la seguretat i protecció de tot el 
col·lectiu de persones que hi treballa i que el visita. D’altra banda – va afegir - l’Ajuntament de Gavà 
disposa actualment de l’avantprojecte del Pla d’Autoprotecció que contempla les fases següents: 
establiment del Pla, pla d’emergència i implantació del Pla. Actualment, hem finalitzat la fase 
d’establiment (estudi de les característiques constructives de l’edifici, de l’activitat que es realitza i 
dels mitjans de protecció del que se’n disposa). Ens trobem dins de la fase del Pla d’emergència que 
té per objecte definir les accions que s’han de portar a terme per a minimitzar els efectes d’una 
possible situació d’emergència, i les responsabilitats de les persones que se’n fan càrrec. Una vegada 
finalitzada aquesta fase, ens trobarem amb la implementació del pla que consisteix, per una banda, 
en la formació de totes les persones que habitualment presten els seus serveis a l’organització i dels 
equips d’emergència, d’altra banda, s’establirà un sistema d’informació per l’evacuació de l’edifici 
per a totes les persones alienes al centre i finalment, es realitzarà la simulació d’una situació de risc. A 
més – digué per acabar - perquè totes les actuacions previstes en cas d’emergència es portin a terme, 
segons les especificacions esmentades, l’Ajuntament preveurà una formació periòdica per al correcte 
funcionament del Pla d’Autoprotecció. 
           
També aquí va ser demanada novament la paraula per part de l’interpel·lant, qui va dir que se 
n’alegrava, tot i que es lamentava de que durant 22/24 mesos, els que portaven des de que fos 
inaugurat l’edifici, aquest havia estat ocupat sense cap pla d’emergència activat. Al voltant d’aquest 
tema, va aprofitar per al·ludir a que si hagués arribat a tenir una planta més, les normes li haguessin 
exigit que l’edifici tingués una escala d’incendis, per la qual cosa – digué el regidor – si estigués a 
l’octava planta no estaria massa tranquil, per la qual cosa va demanar que el Pla preveiés tots els 
riscos. Per la seva part la Sra. Anna Becerra va respondre que el pla estaria aviat i contemplaria totes 
les situacions. 
 
 
 
També per part d’EUiA, es va plantejar un prec en el qual, la Sra. Emma Blanco, exposava que el 24 
de Març d’enguany s’havia celebrat el 10 aniversari de la signatura de la declaració “La ciutat i les 
persones amb disminució” en el marc del Congrés Europeu amb idèntic nom que es va celebrar a la 
ciutat de Barcelona. Per aquest motiu, atès que la Discapacitat, seguint els conceptes enunciats al 
Programa d'Acció Mundial per als Impedits de les Nacions Unides, afecta la societat en el seu 
conjunt i no únicament les persones individualment i els seus familiars, i atesa la importància que té 
fer tot el possible per garantir la plena igualtat de tota la ciutadania, eliminant les causes que puguin 
generar desigualtats o suposar barreres per a qualsevol col·lecti u, com el de les persones amb 
discapacitat,  va sol·licitar que l’Ajuntament de Gavà s’adhereixi a la declaració “La ciutat i les 
persones amb disminució” signada a Barcelona el 24 de Març de 1995, mitjançant l’aprovació de 
l’adhesió al Ple Municipal, tal i com s’especifica al procediment d’adhesió de l’esmentada declaració, 
i també que des de l’Equip de govern es faci tot el necessari per tal de desenvolupar els acords 
compresos en l’esmentada declaració. 
 
Va contestar la Sra. Carmen León dient que l’Ajuntament de Gavà  coincidia plenament amb els 
principis  que s’exposaven en el prec i amb la declaració “La ciutat i les persones amb disminució” 
signada a Barcelona, el 24 de març de 1995. Considerar les persones amb disminució com a 
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ciutadans de ple dret a la nostra ciutat, vetllar pels drets i deures d’aquestes persones, i adequar els 
serveis a les seves necessitats, va dir la regidora, han estat, són i seran sempre objectius d’aquest 
equip de govern. Davant aquesta plena coincidència, va afegir, l’adhesió que se’ns proposa, però, la 
considerem redundant en tres aspectes fonamentals: L’un, per la més que demostrada sensibilitat i 
treball vers els objectius exposats (en l’adequació de la ciutat, en l’adequació dels serveis, en l’oferta 
específica de serveis vers aquestes persones, etc.); el segon, perquè, és la tasca del dia a dia la que 
demostra el treball vers la consecució dels objectius que es manifesten en la declaració; i el darrer, 
perquè essent la ciutat de Gavà membre de les entitats promotores d’aquesta declaració ( Federació 
de Municipis), com a ciutat que treballa colze a colze tant amb la Generalitat de Catalunya com amb 
la Diputació de Barcelona, ens considerem partícips i promotors, també, d’aquesta declaració, essent 
la nostra adhesió a aquests principis i valors una realitat. Per tot això, per la consideració de que la 
nostra adhesió ja és manifesta ,  per considerar-nos promotors d’iniciatives com aquesta, que 
millorin la vida de tots els ciutadans i ciutadanes de la nostra ciutat, considerem innecessari – digué 
finalment - una segona adhesió, que no tindria altre sentit que reafirmar quelcom del que ens 
considerem, i som, promotors. 
 
 
 
Novament EUiA, mitjançant el seu portaveu i en un nou prec, exposava que, en alguns ajuntaments 
de Catalunya, com en el cas de Sant Boi de Llobregat, s’havien dut a terme experiències d'adequació 
d'espais verds per a la  creació d' horts lúdics, per a cedir-los a les persones majors de 55 anys, com a 
mitjà d’ocupació del temps de lleure i per al conreu de productes hortícoles pel consum familiar o 
pel cultiu de plantes de jardineria. Aquestes experiències – digué - han tingut una rebuda excel·lent 
entre la ciutadania, com ho demostra el fet que hi hagi llargues cues d’espera per tal de poder accedir 
a aquests espais.  Per tant, atès el caràcter beneficiós que tenen aquests horts per a la ciutat, ja que 
milloren la qualitat de vida de les persones que poden disposar dels mateixos, incrementen les zones 
verdes i ajuden a avançar cap a la sostenibilitat alimentaria i ecològica, i atès que existeixen a Gavà 
espais de propietat municipal que es poden destinar a aquest us, pel que engegar aquesta iniciativa 
resulta relativament senzill i econòmic per al consistori, el Sr. Grau acabava demanant: Que l’Equip 
de Govern posi en marxa el funcionament d’horts lúdics per a persones majors de 55 anys a la 
localitat, a través de la regidoria de Medi Ambient; que la concessió dels mateixos es dugui a terme 
mitjançant un concurs públic en el que puguin participar totes aquelles persones que ho sol·licitin i 
estiguin empadronades a Gavà; que en aquest concurs públic es valorin aspectes com el poder 
adquisitiu, la viduïtat o manca de parents propers, el risc d’exclusió social, etc.; i que l’Ajuntament 
organitzi cursets d’horticultura ecològica per a les persones que hagin d’utilitzar aquests horts.  
 
Sobre aquesta sol·licitud la Sra. Brugués Jardí va contestar que, com ja era coneixedor el regidor d’ 
EUiA, l’Ajuntament de Gavà duu a terme en aquests moments el procés d’Agenda 21, on el proper 
dissabte – va dir la regidora - se sotmetran a consideració de la ciutadania les diferents actuacions en 
matèria mediambiental que caldrà realitzar en el futur. Com també sap el regidor d’EUiA, en aquest 
procés participatiu la ciutadania ha realitzat les propostes de millora mediambiental que cal 
implementar en el nostre municipi. I dic que el regidor n’és coneixedor, perquè ell mateix ha 
presentat propostes per a aquest Fòrum Mediambiental. La Regidoria de Medi Ambient considera 
que la proposta d’EUiA de gestió d’espais verds per a la creació horticultura ecològica hauria 
d’haver-se presentat en el marc de l’Agenda 21, on, d’altra banda, s’ha pogut constatar que cap 
ciutadà de Gavà ha manifestat la petició de creació d’aquests espais. Tanmateix, l’equi p de govern – 
digué finalment la Sra. Jardí - recull aquesta iniciativa per al seu estudi en el futur, amb el benentès 
que les accions mediambientals que caldrà prioritzar seran les que es determinin en el procés 
d’Agenda 21. 
 
També aquí va demanar la para ula el Sr. Grau per dir que no calia confondre les peticions que feien 
a títol individual o particular, amb les que feien com a representants  dels ciutadans que els havien 
votat (representació política), i que la regidora no era qui per dir-los de què manera devien formular 
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les seves iniciatives. Per tant estaven totalment legitimats per presentar aquí aquesta proposta. Per la 
seva part la Sra. Jardí va dir que, efectivament, era legítima i ja havia dit que l’estudiarien. Però 
també era cert que si el senyor Grau reclamava participació, havia de creure en ella, i en el procés 
d’elaboració de l’Agenda 21 no havia cap petició en aquest sentit. El procés ha estat molt llarg i 
participatiu, va dir, i les accions que s’hauran de prioritzar seran les que surtin d’aquest. 
 
 
  
Finalment, en el torn corresponent a EUiA, el Sr. Grau va reconvertir en prec un escrit que, tot i que 
havia estat presentat inicialment com a declaració política, finalment no havia estat admès com a tal, 
per no acomodar-se al concepte de declaració política que figura al vigent Reglament Orgànic 
Municipal. 
 
En aquest escrit, del que el Sr. Grau va fer una síntesi, s’exposava quines eren les zones d'interès 
natural del Delta del Llobregat, i es deia que globalment, aquestes zones d'interès natural agrupaven 
un total de 574 Ha, repartides entre la Ricarda, ca l'Arana, el Remolar-Filipines, el front litoral del 
Prat de Llobregat, la zona coneguda com Els Reguerons, i l'estany de la Murtra, i s'estenien pels 
termes municipals de Gavà, Viladecans, Sant Boi i el Prat de Llobregat, formant illes separades, sense 
connexió entre elles, cosa que dificultava la seva gestió, protecció plena i coherència de les diferents 
figures de protecció. L’administració autonòmica, es deia, i en concret el Departament de Medi 
Ambient i Habitatge que és l’organisme públic amb competències en la matèria d’espais naturals, 
està impulsant la creació d’un consorci del Delta del Llobregat, amb la voluntat manifesta de 
constituir un nou Espai Natural de Protecció Especial, integrant les actuals Reserves Naturals i 
aquells altres sectors que es considerin adients per tal de garantir la conservació dels espais naturals 
sensibles. Dons bé. Per tal de fer front a qualsevol intent d’atac contra aquests espais naturals 
valuosísims del nostre entorn que podien provenir, com darrerament s’havia vist, d’interessos 
particulars especulatius o d’organismes d’àmbit estatal amb interessos contraposats als del nostre 
municipi, el Grup Municipal d’EUiA–IU a l’Ajuntament de Gavà proposava reiterar al Departament 
de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya la voluntat del municipi de Gavà de que 
es constitueixi de manera efectiva, el més aviat possible, una nova figura de protecció dels espais 
naturals del Delta del Llobregat amb la  participació de l’Ajuntament de Gavà, tal com es va 
manifestar en acord del Ple de l’Ajuntament del passat mes d’abril de 2004. I així mateix,  
manifestar, que aquesta protecció ha de garantir que aquests espais no seran ocupats per cap altra 
activitat que no sigui la pròpia conservació dels hàbitats, descartant-se expressament, per tant, 
qualsevol possibilitat de situar-hi una hipotètica ampliació de la Tercera Pista de l’Aeroport de 
Barcelona-El Prat. 
 
En resposta a aquest prec, la Sra. Jardí digué que l’Ajuntament de Gavà ja havia expressat 
formalment la voluntat de formar part del Consorci del Delta, tal com s’havia manifestat de manera 
reiterada en diferents fòrums, i en aquest Ple. El Consorci del Delta, digué la regidora, serà 
l’organisme que ha de gestionar els espais del Delta del Llobregat que mereixen una protecció 
especial des del punt de vista mediambiental. Un cop constituït aquest consorci, i un cop feta 
efectiva formalment l’adhesió del municipi de Gavà, s’hauran de decidir quins espais del nostre 
municipi quedaran inclosos per a la seva protecció i gestió, a banda de la limitació de les activitats 
que s’hi hauran de dur a terme. En aquest sentit, va dir finalment la Sra. Jardí, la voluntat i el 
compromís de l’equip de govern és la de participar activament en les reunions tècniques que hauran 
de decidir els espais que es protegeixen, la gestió que mereixen i les limitacions de les activitats que 
s’hi hauran de dur a terme. 
 
Aquí també, acabada la contestació, va demanar la paraula el Sr. Grau, qui, en síntesi, va venir a dir, 
d’una banda, que l’estranyava que havent tant unanimitat sobre el consorci no se li hagués deixat 
portar – havent estat rebutjada - la seva proposta  al Ple. I d’altra, que si estava clar que en aquests 
espais de reserva natural no hi cabien altres tipus d’activitats, també l’estranyava que no es volgués 
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donar una resposta expressa i clara sobre la possibilitat de situar-hi una hipotètica ampliació la 
Tercera Pista de l’Aeroport. Per la seva part la Sra. Jardí, fent també una síntesi del que va venir a 
dir, respecte a la primera qüestió  va recordar que,  com ja sabia el Sr. Grau, la  proposta d’EUiA no 
havia passat al Ple, no per qüestió de fons sinó de forma. I en relació a la segona, que el que no volia 
era posar-se en assumptes que, en aquests moments, eren competència d’altres ajuntaments,  sens 
perjudici de que s’estudiï i decideixi en el futur en el si i formant ja part del consorci. 
 
 
 
Finalment, el Sr. Grau va formular la pregunta de si tenia previst realitzar l'Equip de govern de 
l'Ajuntament de Gavà alguna campanya específica de promoció i difusió de l'escola pública al nostre 
municipi, a banda del ja tradicional suplement informatiu encartat al Brugués. En cas afirmatiu, 
amb quin contingut, i en cas negatiu, per quins motius. 
 
La Sra. Laura Barrufet va ser qui va respondre, i va dir que l’Ajuntament de Gavà estava fent difusió 
constant per a  l’escola pública al municipi. D’una banda el mencionat suplement informatiu 
encartat al Brugués, que arribava a tots els domicilis, tractant-se  del mitjà de difusió amb més 
amplitud de la ciutat. Però no només aquest encartat era el reflex de la promoció de l’escola pública. 
L’adequació de l’oferta de places a la demanda actual i futura de la ciutat, l’aposta i el treball ferm i 
constant en la gestió per a la construcció de nous centres d’educació infantil i primària (Gavà Mar, 
les Bòbiles, etc.) ,el suport als projectes dels centres públics i les seves corresponents AMPA’s a través 
de la política de subvencions i ajuts o la implicació dels centres públics en projectes d’abast 
municipal (corresponsals, projectes d’intercanvi d’experiències a nivell europeu,....) eren fórmules 
diverses en les que s’expressava clarament la promoció i difusió de l’escola pública al nostre 
municipi. Aquest any, com a novetat, i després de reclamar-ho per a la nostra ciutat, havia ha estat 
concedida l’Oficina Municipal d’Escolarització, una eina que – digué la regidora - permet disposar 
de la informació necessària per a la planificació educativa de la nostra ciutat. En definitiva, un pas 
més vers la promoció de l’educació. 
 
 
 
Acabat el torn corresponent al Grup d'EUiA, es va iniciar el de CiU, sent en tots els casos el Sr. 
Xavier Alavedra qui va prendre la paraula per a formular oralment els precs o preguntes formulats 
prèviament per escrit amb, si més no, vint i quatre hores d'antelació al començament de la sessió. 
 
En la primera, el regidor de CiU va fer referència a la carretera municipal de la Sentiu, concretament 
al  tram d’un quilòmetre i mig aproximadament que hi ha des de la rotonda del carrer de l’Argila 
fins l’entrada al barri de la sentiu, en el qual – va dir el Sr. Alavedra - hi ha una manca important 
d’il·luminació, fet que provoca una visibilitat molt reduïda als conductors amb els efectes negatius 
que això pot comportar, tant als veïns i veïnes del barri de la Sentiu com els conductors que 
habitualment transiten per la carretera. Era per aquest motiu que pregava  a l’equip de govern, 
estudiï la possibilitat d’il·luminar aquest tram de carretera, amb els nous fanals de baixa 
contaminació lumínica . 
 
El Sr. Vicente Navarro, en relació a aquest prec, va dir que la il·luminació de la carretera de la Sentiu 
estava prevista en marc de les obres d’urbanització del Pla de Ponent i, evidentment,  respectant la 
normativa vigent  sobre contaminació lumínica. 

 
 
 
La segona intervenció del Sr. Alavedra va ser transformant en prec -d’acord amb el que s’havia 
tractat en el si de la Comissió Informativa de Presidència del dia 29 de març de 2005- una Declaració 
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Política que el Grup municipal de CiU a l’Ajuntament de Gavà havia presentat per a ser debatuda a 
aquesta sessió ordinària del Ple municipal, del dia 31 de març de 2005. 
 
En aquest sentit, el Sr. Alavedra va recordar que el passat 16 de febrer va entrar en  vigor finalment el 
Protocol de Kyoto sobre  emissions de gasos contaminants responsables del canvi climàtic fet a 
Kyoto l’11 de desembre de 1997, després que el Parlament Rus fes efectiva la ratificació del Protocol 
davant Nacions Unides, i per tant s’acomplís un dels requisits imprescindibles, que el Protocol fos 
ratificat pels països industrialitzats que representen almenys un 55% de les emissions globals. A 
partir d’ara -va afegir el regidor de CiU- 34 països industrialitzats hauran d'assolir, en el període 
2008 -012, els nivells de reducció d'emissions a que es van comprometre l'any 1997. El compromís 
europeu   (25 dels 34 estats participen en la política europea de canvi climàtic, que inclou el mercat 
d'emissions que va començar a funcionar el passat 1 de gener)  és arribar a una reducció del 8%. En 
aquest Protocol l’Estat Espanyol assumeix no augmentar les emissions de gasos per damunt del 15 % 
sobre els nivells del 1990 per al període 2008–2012. No obstant – digué finalment - actualment 
aquestes emissions son del 45 %, i en conseqüència és necessari que també els Ajuntaments adoptin 
mesures de foment d’eficiència i estalvi energètic, així com polítiques de promoció i 
desenvolupament de l’ús d’energies renovables, per tal que es puguin complir els compromisos 
adquirits en el Protocol de Kyoto. Per tant, CiU pregava a l’equip de govern doni suport al Protocol 
de Kyoto, sobre  emissions de gasos contaminants responsables del canvi climàtic que va entrat en 
vigor el passat 16 de febrer de 2005, adoptant polí tiques que desenvolupin i promoguin l’ús 
d’energies renovables dins el nostre municipi de Gavà. Tanmateix adopti mesures de foment 
d’eficiència i estalvi energètic dins el municipi. Per altra banda doni la màxima publicitat en els 
mitjans de comunicació local. 
  
En relació a aquest prec, la Sra. Brugués Jardí va afirmar que l’equip de govern donava  suport al 
Protocol de Kioto. Però encara més, essent conscients – digué - que el principal causant dels gasos 
d’efecte hivernacle és el CO2, i que el generador d’aquests gasos és bàsicament el vehicle privat, la 
Regidoria de Medi Ambient i Transports ha dut a terme diferents campanyes per promoure el 
transport públic i el transport alternatiu, com la millora del Gavabús, compartir cotxe i compartir 
pàrquing, a més de la millora i ampliació dels carrils bici. Però encara més, des d’aquesta Regidoria – 
va afegir - també s’han fet campanyes per a un ús més racional del vehicle privat, que com ja hem 
dit, és el principal causant dels gasos d’efecte hivernacle, aquestes campanyes es duen a terme 
regularment  en la Setmana de Mobilitat Sostenible i Segura i també en el programa de televisió 
d’educació ambiental Si tu vols, promogut per aquesta Regidoria. Amb relació al foment de 
l’eficiència i l’estalvi energètic, cal recordar – va dir la regidora, finalment - que l’Ajuntament de 
Gavà va ser pioner en l’aprovació d’una ordenança sobre estalvi energètic al municipi i que en les 
instal·lacions municipals ja disposen d’aquests sistemes d’estalvi. 
 
 
 
En una tercera el Sr. Alavedra, atès - digué – que en la zona agrícola de Gavà, s’ha detectat  
l’existència de vàries activitats de ferralla i magatzems no agrícoles, preguntava: Quantes activitats hi 
han de ferralla?; quants magatzems hi han que no és dediquen a l’activitat agrícola?; algun d’ells 
disposa de permís municipal?.                                                       .   
 
El Sr. Vicente Navarro, per part de l’Equip de Govern, va respondre que als Serveis tècnics 
municipals  li constaven dos magatzems de ferralles, en funcionament, a la zona agrícola. A més, li 
constava la instal·lació de dos altres magatzems no dedicats a l’activitat agrícola en funcionament. 
L’activitat de pneumàtics de A. Mesalles, que era anterior a l’entrada en vigor del Pla General 
Metropolità. I dels altres,  hi havia un amb procés de clausura, i dos que s’obriran els corresponents 
expedients de disciplina urbanística.  
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Una altra interpelació del Sr. Alavedra va anar referida a la nova normativa europea sobre el control 
de la contaminació atmosfèrica, que va entrar en vigor el dia 1 de gener d’enguany, obligant a 
adoptar mesures per a millorar la qualitat de l’aire, i sent les administracions publiques i les 
empreses implicades les que hauran de posar en practica accions per reduir els nivells de 
contaminació. Sabem – va dir el regidor de CiU - que els problemes de contaminació són la 
presencia d’àcids de nitrogen (originats principalment per la combustió de derivats del petroli) i 
l’acumulació a l’aire de partícules de pols o contaminats de dimensions molt petites (menys de 10 
micres). Per aquest motiu va preguntar: Quin és l’índex de contaminació a la zona industrial de 
Gavà?.Quin és l’índex de contaminació produït per la pedrera existent a Gavà, explotada per 
l’empresa Piedra y Derivados, S.A.?.Quin és l’índex de contaminació a la zona urbana de Gavà?. 
Quina valoració ens pot fer de l’aire que respirem els ciutadans de Gavà? 
 
La resposta a totes aquestes qüestions  va anar a càrrec també de la Sra. Jardí, qui va dir, d’entrada, 
que en el redactat de la pregunta de CiU s’esmentava “la nova normativa Europea sobre el control 
de la contaminació atmosfèrica, que va entrar en vigor el dia 1 de gener...” La normativa que va 
entrar en vigor l’1 de gener és – va dir la regidora - la relativa a les autoritzacions d’emissió de gasos 
amb efecte hivernacle (que no és sensu estricto una normativa de control, sinó una mesura per 
fomentar reduccions de les emissions dels gasos amb efecte d’hivernacle). Segons el Real Decreto Ley 
5/2004 i la llei 1/2005 els titulars de les activitats indicades a l’annex I han de disposar des de l’1 de 
gener de 2005 d’una autorització d’emissió de gasos amb efecte d’hivernacle i controlar-ne i 
notificar-ne les emissions. En data d’avui, cap activitat gavanenca s’inclou entre les que detalla 
aquest annex. CiU també esmenta en la seva pregunta, i cito textualment, que “Sabem que els 
problemes de contaminació són la presència d’àcids de nitrogen (originats principalment per la 
combustió de derivats de petroli)...” A aquesta afirmació val a dir que la combustió del petroli i 
altres activitats no generen “àcids de nitrogen”, sinó “òxids de nitrogen”. No hi ha cap normativa 
nova que afecti als òxids de nitrogen. Encara que la normativa relativa a les autoritzacions d’emissió 
de gasos amb efecte d’hivernacle fa referència a tots els gasos hivernacle (entre els quals es troba 
l’òxid nitrós) en l’actualitat només regula les emissions de CO2 (que és el més preocupant). En cas 
que, a partir del 2008, es modifiqués l’annex 2 i s’incorporés l’òxid nitrós a la llista dels gasos 
hivernacle, afectaria als potencials productors, que són les combustions a altes temperatures, avions 
supersònics, que no són els comercials, i la desnitrificació de sòls agrícoles.  Un cop aclarits aquests 
punts, passem – digué la Sra. Jardí - a l’apartat de la pregunta que fa referència a la contaminació 
que genera PIDSA. En aquest cas, val a dir que la producció de partícules de pols de dimensions 
molt petites a la pedrera del Corral d’en Bruach, estem parlant de menys de 10 micres, és dona als 
sistemes primari i secundari del procés de matxucat de la roca. Ambdós processos posseeixen un 
sistema de captació de pols per aspiració i per reg que impedeixen l’alliberament d’aquestes 
partícules a l’atmosfera. Un cop captada, aquesta pols s’incorpora al tot-u fi, un dels productes que 
comercialitza Piedras i Derivados, S.A. És per això, que no es pot parlar de contaminació 
atmosfèrica derivada de l’activitat d’aquesta pedrera en el municipi. Respecte a l’índex de 
contaminació a la zona industrial i al nucli urbà, i a la qualitat de l’aire que respirem, aclarir que tota 
aquesta informació és pública i qualsevol ciutadà pot tenir-ne accés a través del web del 
Departament de Medi Ambient de la Generalitat de Catalunya. Però també es pot consultar en els 
capítols sobre contaminació atmosfèrica de l’Auditoria Ambiental de Gavà, als quals es pot accedir a 
través del web de l’Ajuntament de Gavà. Em consta que els representants de CiU han participat en el 
procés d’Agenda 21 i emplenat els qüestionaris que formen part d’aquest procés, fet que m’indueix a 
pensar que es deuen haver llegit aquesta informació, però per si de cas,  i a tall de resum exposo que: 
La valoració de la qualitat de l’aire a Gavà a partir de l’estació automàtica de la XVPCA i segons 
l’Índex Català de Qualitat de l’Aire és normalment satisfactòria i acceptable, i baixa, en rares 
ocasions. Segons les dades obtingudes a partir dels Mapes de Vulnerabilitat i Capacitat del Territori 
de la Direcció de Qualitat Ambiental del Departament de Medi Ambient i Habitatge, els nivells de 
SO2, CO i de partícules són indetectables o molt baixos, en funció de la zona del municipi. Tan sols 
es detecten uns nivells una mica superiors en la zona industrial o en la carretera C-245, tot i que els 
nivells continuen essent baixos. Cal tenir en compte que la vulnerabilitat del municipi pel què fa a 
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l’emissió de partícules i SO2 és moderada, essent aquests dos tipus de contaminants els que 
presenten uns nivells superiors en les zones anteriorment esmentades, però del tot insignificants. I 
aquesta és la valoració que l’equip de govern fa de l’aire que respirem els ciutadans de Gavà. 
 
Acabada la resposta, el Sr. Dalmau va demanar la paraula – digué -  només per agrair la tasca que 
havien  fet el tècnics del  quals disposava la Sra. Jardí per poder fer la contestació que havia llegit. I la 
regidora va contestar que dels informes que els tècnics municipals feien, evidentment, la Regidoria 
de Medi Ambient en tenia coneixement, com en endavant suposava que el Sr. Dalmau també en 
tindria. 
 
 
 
En una nova intervenció interpelació, el Sr. Alavedra va exposar com a antecedents que, el 6 de juliol 
de 2004 (per tant, feia 8 mesos), havia tingut lloc l’últim Consell Municipal de Medi Ambient. En 
l’orde del dia s’havien tractat tres punts: el primer, el seguiment del dipòsit controlat de la Vall d’en 
Joan; el segon punt, l’ordenança d’estalvi energètic;  i el tercer, l’Agenda 21. D’altrabanda, la 
importància i respecte que tots tenim envers al medi ambient, venia demostrada pel fet de que 
l’Ajuntament de Gavà,  fins i tot, havia creat una regidoria de Medi Ambient i Transports perquè la 
ciutat posi tots els mitjans per a respectar el Medi Ambient. Dit això, i sense perjudici que en el 
pròxim Consell Municipal de Medi Ambient s’inclogui un punt a l’ordre del dia que digui: “En quin 
estat és troben les granges d’animals a la zona Agrícola de Gavà i altres activitats no agrícoles a la 
zona ”, el regidor, en nom de CiU, va preguntar: Quantes granges d’animals existeixen a Gavà?. 
Quina mena de criança fan?. Tenen els permisos municipals al dia?. Passen els controls Medi 
ambientals i Sanitaris? 
 
Va respondre a aquestes preguntes el Sr. Vicente Navarro, dient que el número de granges, com a 
explotació pecuària a la zona agrícola era de 6, quatre eran de porcs, una d’ovelles i una altre de 
cavalls. La granja de cavalls – va dir - té llicència d’activitat, la d’ovelles té expedient de clausura i les 
de porcs son anteriors al Pla general  Metropolità. El control sanitari de les explotacions 
agropecuàries – va afegir - correspon al Departament de Ramaderia, Agricultura i Pesca de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
    
 
Finalment, en la seva última intervenció, el Sr. Alavedra i com antecedent de la pregunta que volia 
formular, va recordar que, tal com constava a l’acta de l’últim ple, de data  24 de febrer de 2005, 
havia formulat una pregunta que havia estat contestada per la Sra. Bruguers Jardí dient, d’entrada, 
que volia agrair al Sr. Alavedra la brevetat de la seva pregunta. Tant breu era la formulació, deia en la 
seva contestació la Sra. Jardí, que li semblava que fins i tot arribava a tenir un punt d’ingenuïtat.  
 
Dit això, el regidor de CiU va passar efectivament a formular una pregunta a la Sra. Jardí, que – 
digué el regidor - espero que ni sigui tant breu i ni tingui aquest punt d’ingenuïtat. Tot seguit el Sr. 
Alavedra va exposar que el dia 6 de maig de 2004, és va dur a terme la reunió de la Comissió de 
Seguiment ambiental de les obres d’ampliació de l’aeroport de Barcelona i soroll envol aeronaus. En 
aquesta reunió hi havia presents diferents representants dels Ajuntaments afectats, Ministeri de 
Foment, Ministeri de Medi ambient, Aena, Pla Barcelona i Sener. Pel que fa a l’Ajuntament de Gavà 
estava representat com a membre de la Comissi ó la regidora de Medi Ambient la Sra. Bruguers Jardí 
i com assessors el Sr. Ignacio Rucabado i el Sr. Armand Ribes. En aquesta reunió la Sra. Bruguers 
Jardí – va dir el Sr.Alavedra - va aprovar el document presentat per Aena sobre els escenaris de 
transició, dient - tal com consta a l’acta - que “ Considera que estos escenarios pueden afectar a su 
municipio, aunque su duración sea más o menos breve. Aún así su municipìo vota favorablemente, 
y manifiesta su confianza en la gestión de Aena . Jesús Pérez (Munisterio de Fomento) agradece la 
intervención gavanense y su disposición ante la molestia que dichas operaciones puedan generar. 
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Bruguers Jardí (Ayuntamiento de Gavà) apunta que en cualquier caso va a ser dificil de explicar a 
sus ciudadanos, pero van a intertarlo”. A la vista de tot aixó, el Sr. Alavedra va fer la preguntanta 
següent: Sra. Bruguers Jardí, era conscient que, acceptant la proposta d’AENA i donant el seu vot 
afirmatiu als mateixos,  provocaria una contaminació acústica insuportable pels veïns i veïnes de 
Gavà Mar?. Quines explicacions pensava donar per convèncer als ciutadans i ciutadanes del barri? 
 
Li va respondre el Sr. Maniega dient que, en primer lloc, volia manifestar que per molt que ho 
havien intentat no veien la relació que establia CiU entre la pregunta que va fer en el passat  Ple 
municipal, en el que entre d’altres coses preguntaven sobre la qualitat de l’aigua del subsòl, i la 
pregunta que es feia ara sobre una acta de la Comissió de Seguiment Ambiental de les Obres de 
l’Aeroport. Ara  bé, si anem al tema que ens plantejen, va afegir el Sr. Maniega, havia de dir que el 
que havien esmentat en la pregunta era un text extret d’un esborrany de l’acta de la reunió de la 
Comissió que va tenir lloc el 6 de maig de 2004, text que va ser corregit, per no ajustar-se a la 
veracitat de la intervenció, en la sessió de la Comissió que va tenir lloc el  20 d’octubre de 2004.  Tot 
seguit va llegir el text aprovat:  
 
“El Ayuntamiento de Gavà considera que estos escenarios pueden afectar a su municipio, aunque su 
duración sea más o menos breve. Aún así su municipio (se refiere a Gavà) vota favorablemente, 
supeditando dicho voto a que previamente a la entrada en funcionamiento de la tercera pista se apruebe, 
tal como determina la DIA, el Plan de Control y Gestión de las Operaciones de Despegue y de Aterrizaje 
que deberá verificar la conveniencia de estas operaciones de tránsito. Manifiesta su confianza  de que la 
gestión de AENA tenga en cuenta estos procesos. 
 
El Ayuntamiento de Gavà  apunta que en cualquier caso, si estos escenarios de transición no están 
finalmente justificados y controlados ambientalmente por el estudio de rutas alternativas del citado plan 
de control y gestión, será muy difícil de explicar a los ciudadanos” 
 
Por tant, aquest era el text aprovat sobre la intervenció municipal en l’esmentada Comisió i que 
recullia exactament el que havia manifestat l’Ajuntament de Gavà, dient finalment el Sr. Maniega 
que les propostes i accions que l’Equip de Govern impulsava en relació a l’aeroport es realitzaven 
dialogant i en coordinació amb la representació dels veïns i veïnes del barri de Gavà Mar. 
 
Escoltada la resposta del Sr. Maniega, el Sr. Alavedra va demanar l’ús de la paraula, titllant de poc 
seriós que la contestació hagués anat a càrrec del Sra. Maniega i no de la Sra. Jardí,  a qui anava 
dirigida la pregunta i qui va assistir a l’esmentada reunió, i de sorprenent que la regidora de Medi 
Ambient no donés la cara en aquest assumpte. Finalment, el Sr. Alcalde diria que l’Equip de Govern 
era el que decidia qui era el que havia de contestar les interpel·lacions. 
 
 
 
En quant els precs o preguntes formulats prèviament per escrit amb, si més no, vint i quatre hores 
d'antelació al començament de la sessió, li va correspondre, finalment, fer ús del torn al Sr. Marcel·lí 
Reyes, integrant del Grup municipal de ERC.  
 
En un primer prec, va recordar -com a antecedents- que, al Ple de 27 de gener de 2005 es va aprovar, 
sense cap vot en contra, una declaració política mitjançant la qual l’Ajuntament de Gavà es 
manifestava favorable a accions progressives encaminades a la migració progressiva cap a 
programari i aplicacions lliures traduïts al català en els sistemes informàtics, sempre que siguin 
professionals i de qualitat suficient, donin resposta integral a les necessitats i sigui possible des del 
punt de vista de l’eficàcia, l’economia i les necessitats dels serveis municipals. Per aquest motiu, el 
Grup municipal d’ERC a l’Ajuntament de Gavà instava el govern municipal a: 1. En el transcurs 
d’aquest any 2005, posar en marxa un pla pilot per catalanitzar el parc informàtic de l'Ajuntament, 
mitjançant l’ús de les versions per a Windows de l'OpenOffice.org, el Firefox i el Thunderbird en 
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català, tot tenint en compte els següents punts: (a) Fer la primera prova en una àrea municipal poc 
compromesa, (b) Que els participants en l'experiència siguin voluntaris, (c) Fer una jornada prèvia 
de divulgació d'aquests programes, i (d) Posar èmfasi en els aspectes positius d'aquestes eines. 2. Per 
portar a terme persones adients per a la jornada de divulgació, contactar amb les persones que han 
treballat directament en el desenvolupament d'aquests programes dins de l’associació Softcatala. 
 
El Sr. Maniega, en nom de l'Equip de Govern, va respondre que el govern municipal valorava la 
importància i els efectes positius que té dur a terme una política d’ús  i divulgació d’aplicacions i 
programari lliure traduïts al català en les tecnologies de la informació, així com la de potenciar els 
drets civils de la ciutadania en el món digital. Una valoració que -  va dir - es va reforçar amb la 
declaració política que s’havia esmentat i que, com havien recordat, es va aprovar pel Ple Municipal 
sense cap vot en contra. En aquest sentit, s’estudiarà - va dir finalment - quines accions es poden 
implementar per tal d’avançar en aquesta linia i es valorarà també la viabilitat de l’acció que havia 
expossat el Sr. Reyes. 
 
 
 
Contestada la pregunta, el Sr. Marcel·lí Reyes, va passar a formular un segon prec. En aquest, també 
com antecedents, va relatar que el passat 6 de març de 2003, el Parlament de Catalunya va aprovar 
per unanimitat, a proposta d’ERC, la resolució 1772/VI, mitjançant la qual s’instava el govern de 
Catalunya a: (a) redactar un projecte de centre d'educació infantil i primària per al barri de Gavà 
Mar, que ha de respectar tant com sigui possible la pineda litoral que hi ha a la finca cedida per 
l'Ajuntament de Gavà i, (b) establir mecanismes de participació i consens amb els veïns, abans de 
l'aprovació definitiva del projecte del dit centre. En compliment d’aquesta resolució, , va dir el Sr. 
Reyes, tenim coneixement que el Departament d’Ensenyament ha tramès a l’Ajuntament de Gavà, o 
està a punt de fer-ho, l’avantprojecte de nova escola pública a Gavà Mar. Ara, d’acord amb el marc 
normatiu vigent ha de ser l’Ajuntament de Gavà qui posi en marxa els mecanismes de participació i 
consens adients per tal que es pugui fer efectiva la resolució aprovada per unanimitat. Per aquest 
motiu ERC presentava un Prec, instant el govern municipal a: 1. Trametre a l’Associació de Veïns de 
Gavà Mar l’avantprojecte de nova escola pública al barri de Gavà Mar. 2. Obrir, de forma 
coordinada amb aquesta Associació veïnal, un procés participatiu entre els veïns del barri perquè 
aquests puguin formular suggeriments, objeccions o crítiques a l’avantprojecte inicialment formulat 
pel Departament d’Ensenyament. 3. Fer arribar al Departament d’Ensenyament les conclusions 
d’aquest procés participatiu.  
 
Va respondre la Sra. Laura Barrufet dient que la creació d’un centre educatiu infantil i de primària al 
barri de Gavà Mar havia estat un dels objectius prioritaris de l’equip de govern municipal des de fa 
anys, i a tal fi es van fer gestions i converses amb el Departament d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya. Un centre educatiu que finalment serà una realitat, que donarà respostes a les necesitats 
educatives del barri i que reforçarà la xarxa d’escoles públiques de la ciutat. En aquests moments, va 
dir la regidora, l’Ajuntament de Gavà disposa del projecte bàsic de la nova construcció d’aquest 
centre educatiu, del que les línies fonamentals ja es van explicar al Consell Municipal Escolar. Tot i 
no tractant-se del projecte definitiu, l’equip de govern vol – va afegir – que la ciutadania del barri, 
beneficiària d’aquest equipament, conegui aquesta primera informació sobre el projecte, i per això ja 
s’ha concertat una reunió amb l’associació de Vaïns de Gavà Mar, en la que es trametrà aquesta 
informació, per tal que la puguin difondre al barri. Per tal que els veïns i veïenes del barri tinguin 
informació del seu futur centre educatiu. D’altra banda, va dir finament la Sra. Barrufet, cal tenir en 
compte, que a qui li correspon l’explicació del projecte definitiu és al Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat, que és la institució que projecta, executa i gestiona l’equipament. En aquest sentit, 
demanarem al Departament d’Ensenyament de la Generalitat que estableixi el procediment a seguir 
per informar als representans veïnals de les característiques d’aquest projecte. 
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Acabat el torn de precs i preguntes formulades pels diferents regidors o grups municipals,  per escrit 
presentat amb més de vint i quatre hores d’antelació,  el Sr. Alcalde va preguntar si havia algún per 
formular ara oralment. 
 
Va demanar la paraula en primer lloc el regidor del PPC, Sr. Engli, per bé que tan sols per demanar, 
ja que el tema del medi ambient i l’estalvi energètic havia sortit en el Ple varies vegades, que es mires 
de controlar millor l’aire condicionat del saló de plens en el qual es desenvolupava la sessió. 
L’Alcalde va dir que es miraria.  
  
En segon lloc, qui va demanar l’ús de la paraula va ser el Sr. Marcel·lí Reyes per recordar que, feia un 
any aproximadament, que havia estat aprovada una modificació d’ordenança pel tema de les 
pintades. Últimament – va dir – han aparegut algunes, bastant grans i properes, i el prec consistia en 
demanar la màxima rapidesa en l’eliminació d’aquestes pintades, en general feixistes. 
 
El Sr. Víctor Carnero va dir, en referència a aquesta qüestió, que era cert que havien aparegut 
algunes pintades tot i que no tenia elements d’identificació procedents de la Policia Municipal o de 
veïns, tret d’un cas en la Casa Gran per part d’un grup de joves de la veïna població de Viladecans. 
En qualsevol cas havien fet algunes propostes als centres educatius de cara, d’una banda, a tractar de 
identificar als autors, i d’altra, a fer un crida al civisme. Pel que feia a edificis privats, havien aparegut 
algunes signatures, i tot i que no eren pintades del tipus de les que referia el regidor d’ERC, si 
preocupaven, i intentarien acabar amb aquesta pràctica. 
 
 
 
Aquest punt de l’ordre del dia  va acabar amb un prec del Sr. Dalmau, relatiu a un mirall que – va 
dir - hi havia al encreuament del Passeig Maragall amb el carrer Montflorit, cantonada dreta, mirall 
que per raó de les circumstàncies que envolten aquest lloc venia molt bé per a la seguretat del trànsit. 
Pot ser la Policia Municipal ja ho havia detectat, però si no fos així pregava la seva reposició, atès que 
feia molta falta. 
 
El Sr. Víctor Carnero va dir que no li constava, però ho miraria i cercaria la millor solució. 

 
 
 
 

DECLARACIONS POLÌTIQUES 
 
 
1) - DECLARACIÓ POLÍTICA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D’INICIATIVA-ELS 

VERDS INDEPENDENTS PER GAVÀ, PER CONDEMNAR LA VIOLÈNCIA CONTRA LES 
DONES I LA DISCRIMINACIÓ 

 
Aprovar la Declaració Política , presentada inicialment pel Grup Municipal d’Iniciativa per 
Catalunya- Els Verds- Independents per Gavà (IC-EV-IG),  per condemnar la violència contra les 
dones i la discriminació, declaració que, després del debat i un cert consens entre els grups que 
finalment votarien a favor, diu així en la seva part dispositiva:  
 
Primer.- Expressar el manifest del Ple de l’Ajuntament de Gavà amb motiu del dia 8 de març de 
2005, Dia Internacional de la Dona: 

 
Les dones i els homes volem una Catalunya on els espais públics i privats, els serveis i les normes que 
ens condicionen la vida, afavoreixin el repartiment de les tasques i les oportunitats entre homes i 
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dones, així com una Catalunya cohesionada, solidària, sense violència i sense cap mena de 
discriminació per raó de sexe. 
 
Els Ajuntaments democràtics hem de posar sobre la taula noves estratègies per prioritzar i enfortir 
l’acció municipal en la política catalana i per garantir més  igualtat per a  les dones en l’exercici de les 
responsabilitats i la gestió política de l’Administració més propera a les/els ciutadanes i ciutadans. 
 
L’accés les dones als llocs de responsabilitat és una tasca fonamental. Sense aquesta condició, totes 
les polítiques d’igualtat sempre seran parcials i insuficients, per la qual cosa manifestem la necessitat 
que des dels espais polítics es faci allò possible per tal d’aconseguir dos objectius cabdals: 
 
?? Augmentar el protagonisme de les dones en els espais de decisió públics. 
?? Aprofundir en la democràcia paritària i participativa, afavorint la cultura pacifista i el rebuig a la 

violència i a les guerres. 
 
Segón.- Condemnar la violència contra les dones i la discriminació en que es bassa, tot fent seves les 
preocupacions i recomanacions del Comitè de Nacions Unides contra la Discriminació de la Dona, i 
posar en pràctica les recomanacions en el marc de les seves competències. 
 
Tercer.- Demanar al Govern de Catalunya i al Govern de l’Estat espanyol  que informi la ciutadania 
sobre les conclusions del Comitè contra la Discriminació de la Dona de l’ONU i que posi en pràctica 
totes les recomanacions plantejades per aquest organisme internacional. 
 
(Eliminar) Adherir-nos als actes i testimoniatges que el dia 8 de març, dia internacional de la dona, 
se celebrin. 

 
Quart.- Traslladar aquest acord al Govern de l’Estat espanyol, als Grups parlamentaris del Congrés i 
del Senat, al Govern de Catalunya, als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya i a les 
entitats municipalistes. 

 
Aquest punt de l’ordre del dia de la sessió va ser aprovat per divuit (18) vots a favor (12 PSC, 2 
EUiA, 2 CiU, 1 ERC i 1 IC -EV-IG), cap en contra i tres (3) abstencions (3 PPC), donant-se per tant 
el vot favorable de la majoria simple (més vots afirmatius que negatius) dels membres de la 
Corporació presents –en aquest moment- a la sessió (21), quòrum que, amb caràcter general, exigeix 
l'art. 47.1 de la Ley 7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, i l’art. 114.1 del 
Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 

---------- 
 

El Sr. Alcalde va dir que hi havia una única declaració política, presentada conjuntament pels grups 
municipals de IC-EV, PSC, EUiA i de CiU, per tal de condemnar la violència contra les dones i la 
discriminació. 
 
El Sr. Heredia va fer ús de la paraula, indicant en primer lloc que el seu grup volia matisar que abans 
de presentar la declaració, volien que per la seva importància, fos signada per tothom, si bé això no 
havia estat així, atès que ERC i el PPC s’havien quedat fora. Així mateix, el Sr. Heredia va dir que la 
declaració política havia estat ampliada pel grup d’EUiA. Així les coses, el Sr. Heredia va donar 
lectura a la part resolutiva de la mateixa. 
 
Acabada la lectura de la mateixa, va intervenir el Sr. Reyes, només per dir que la introducció del Sr. 
Heredia havia estat una mica malèvola, atès que el que no havia dit era que les úniques 
comunicacions formals que ERC havia tingut sobre aquest aspecte eren dues: la primera, sobre un 
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text previ, molt curt, en el qual predominava el blanc sobre el negre; la segona, un e-mail imperatiu 
rebut al cap d’uns dies, que deia que si ERC hi estava d’acord, passessin pel seu despatx tal dia i a tal 
hora, i fora d’això, res mes. En aquest sentit, el Sr. Reyes va dir que ja sabia que tothom tenia molta 
feien, però les comunicacions van anar en el termes expressats. A més, va dir que mig va passar que 
hi havia altres partits que no podien subscriure la decla ració, ja que presentaven altres declaracions, 
però que al decaure, s’havien afegit a la present, de la qual cosa tampoc n’havia rebut cap 
comunicació. Així doncs, les raons per les quals ERC no havia subscrit la declaració eren les 
exposades, si bé el Sr. Reyes va dir que subscriuria la declaració presentada conjuntament. 
 
El Sr. Heredia va intervenir només per indicar que el Sr. Reyes havia donat resposta al e-mail que 
IC-EV li havia adreçat, indicant que votaria a favor de la declaració però que no la signaria. 
 
En darrer terme, el Sr. Llobet va manifestar que subscrivien plenament els punts 1 i 2 de la 
declaració, però que d’acord amb la posició que el PPC venia mantenint des de l’aprovació del 
ROM, s’abstindrien en la votació. Tot i amb això, el Sr. Llobet va recordar que en la comissió 
informativa havien demanat que si es retirava el punt tercer de la mateixa, votarien a favor, però que 
al no haver estat així, la seva posició seria l’expressada. 
 

---------- 
 

Esgotats els assumptes a discutir, el Sr. Alcalde-President dóna per acabada la sessió essent les vint-i-
dues hores, cinc minuts, de la qual cosa i del que s’hi ha dit, jo el Secretari en dono fe. 
   
           L’Alcalde                                                                                                      El Secretari 
 
 
 
 
 
Dídac Pestaña Rodríguez                                                                         Guillermo de Prada Bengoa 
 
 
 
 
 
 
 


